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TÜRKİYE'DE, Anneler Günü bu yıl bir kez daha kadın
haklarına erişimdeki zorluklar ve şiddetin gölgesinde
kutlandı. Hayatın paylaşıldığı bu kesime karşı
giderek artan oranda şiddet, yoksulluk ve eşitsizlik
gibi temel sorunlarla mücadele edilmeye çalışılan
bir ortamda, haklarının korunması ve savunulması
gerektiği bir kez daha vurgulandı. Kadınların her
gün öldürüldüğü ve toplumsal sorunlara rağmen
boş sözlerle gündemin meşgul edildiği bir
dönemde, ‘toplumsal cinsiyet eşitliği’ kavramının
yasaklanmaya çalışıldığına dikkat çekildi.

YASAKLAMAYA MEYİL

ULUSLARARASISürdürülebilir Kalkınmada Kadın
Derneği (USKD) kurucu üyesi Huriye Serter, “150 bin
TL kredi ile evliliği teşvik edeceklerini sanıyorlar. Oysa
gerçek eşitlik, kadının evlenmeye ya da anne olmaya
zorlanmadan, yaşamını özgürce planlayabilmesi”
derken, İzmir Kent Konseyi Kadın Meclisi Başkanı
Banu Ufacık, “Kadının üç çocuk doğurması ve düşük
alım gücüyle bu çocukları kendisinin yetiştirmesi
gerekeceği bir senaryodan bahsediliyor. İstanbul
Sözleşmesi’nden geri adım atıldı. Kadına yönelik
şiddet hiç olmadığı kadar arttı. Kadınlar akşam sokağa
çıkmaya korkar hale getirildi. Kadınların güvenliği ve
özgürlüğü ciddi tehdit altında” diye konuştu.  �5’te

‘KADIN TEHDİT ALTINDA’

‘Bu millet sizlere 
çok şey borçlu’ 
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ALSANCAKSevgi Yolu esnafı,
Konak Belediyesi tarafından
kamuya ait alanların işgal
edilmesi gerekçesiyle
tezgahlarını geriye çekmesi
kararına tepkisini
sürdürüyor. Esnaf adına
açıklama yapan İlknur
Maral, “Esnafız, işgalci
değiliz" dedi. �3’te

TÜRKİYE’NİNdünya kuru meyve ambarı
olduğunu dile getiren Ege İhracatçı Birlikleri
Sürdürülebilirlik ve Organik Ürünler
Koordinatörü ve Ege Kuru Meyve ve
Mamulleri İhracatçıları Birliği Başkanı
Mehmet Ali Işık, “İhracatla döviz
kazandırırken, sağlıklı nesiller için sağlıklı
kuru meyvelerimizin tüketiminin artması için
var gücümüzle çalışıyoruz” dedi. �9’da
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BUCABelediyesi, Anneler Günü ve Engelliler
Haftası dolayısıyla ilçede yaşayan özel ihtiyaç
sahibi bireyler ve aileleri için anlamlı bir etkinlik
düzenledi. Dere Kafe’deki etkinlğin moderatörü
oyuncu Ceyda Düvenci, “Ben engelli değil
engellenen bireyler olduğunu düşünüyorum“
derken, Buca Belediye Başkanı Görkem Duman,
belediyede 66 özel ihtiyaç sahibi çalışanın
istihdam edildiğini açıkladı.  � 6’da

15. Emiralem Çilek Festivali, yüzbinlerin en
tatlı ve lezzetli buluşma noktası olarak başladı.
İzmir'in her noktasından gelen vatandaşlar,
Oğuz Görceğiz ve Mustafa Ceceli konserleriyle
coştu. Menemen Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan, "Emiralem'de yetişen çileğimiz
dünyaca ünlü bir tada ve aromaya sahip.
İnşallah önümüzdeki yıl düzenleyeceğimiz 16.
Emiralem Çilek Festivali'miz, uluslararası
seviyede olacak” dedi.  �12’de

RİZE Valiliği ve Ege Bölgesi Rize Dernekleri
Federasyonu iş birliğiyle düzenlenen tanıtım
programı kapsamında İzmir’den Rize’ye gelen
gazeteciler, Karadeniz’in yeşil cennetinde

unutulmaz bir deneyim yaşadı. Ayder
Yaylası’ndan Zil Kale’ye, Çeçeva Çay
Bahçesi’nden Rize Kalesi’ne kadar
uzanan dolu dolu bir keşif turuna
katılan konuklar, bölgeden
etkilendiklerini ifade ederek Rize
Valiliği’ne teşekkür etti. �8’de

NURDAN HERİS

herisnurdan7@gmail.com
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Trafikte uyarı olmadan radar
cezası olur mu? 2

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4

PKK silah bırakırsa 
terör bitecek mi? 

AYLA KUBLAY 10
ayla1kublay1@gmail.com

Pazar sabahı 
kahvaltısı 

NİHAT AK

nihatakhaber@gmail.com
5

Vefa anlaşmaları
krizi önlemez! 

SEFERİHİSARBelediyesi Arama Kurtarma Ekibi (SAK),
tatbikatta üstün başarı göstererek İzmir genelinde
akreditasyon alan ikinci belediye arama kurtarma
ekibi olarak önemli bir başarıya imza attı. �6’da
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TARIM ve Orman Bakanlığı’nın ‘Orman
Benim' kampanyasını İzmir’den
başlatan Bakan İbrahim Yumaklı,
gençlerle ormanda çöp topladı ve
“Meteorolojik veriler bu yıl da çok
yüksek riskte” diyerek uyardı.  �3’te
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İZMİRBüyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay ile eşi Öznur Tugay, Anneler Günü
nedeniyle, Tarihi Havagazı’nda şehit anne ve
eşlerini ağırladı. Tugay, “Sizler evlatlarınızı,
eşlerinizi, babalarınızı bu yolda bu vatana
verdiniz, sizlere hizmet etmek geride kalan
herkesin boynunun borcudur” dedi.  �7’de

CHP önünden çağrı! 
‘İşimizi geri verin’
10günlük “Hak ve Adalet” yürüyüşünün ardından
CHP Genel Merkezi önünde basın açıklaması
yapan Çiğli Belediyesi’nde işten çıkarılan işçiler,
işe iadelerini talep etti. Hale Ören Özdinçer,
"Sesimizi duyurmak için çalmadık kapı
bırakmadık ama sesimize sağır kalındı,
emeğimize sırt dönüldü" diye konuştu. �4’te

"Levent Pazarı’nı
kapatamazsınız"  
GÜLTEPE’DE6 mahalleye hizmet veren Levent
Pazaryeri'nin Konak Belediyesi tarafından başka
bir yer tahsis edilmeden kapatılmak istendiğini
ileri süren AK Parti Konak İlçe Başkanı M.Sait
Başdaş, “Halka eziyet ediliyor” dedi, “Bu işlemi
derhal durdurun” çağrısı yaptı.  �4’te
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Türkiye’nin dünya lideri olduğu çekirdeksiz kuru üzüm,
kuru kayısı ve kuru incirde ihracat yüzde 9’luk artışla 924

milyon dolardan 1 milyar 5 milyon dolara yükseldi
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DÜNYANIN KURU MEYVE 
AMBARIYIZ, GURURLUYUZ
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Toplumun yükünü taşıyan kadınlar birer anne olarak, boş vaatlerin gölgesinde kaybolmak
yerine, eşitlik ve adaletin ışığında cesur adımlarla aydınlanan bir gelecek arzuluyor
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‘Yangınlar çıkmak için 
sebep arıyor, dikkat!’
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hale gelen “Her Mevsim Urla – Yaza
Merhaba Kokteyli”, bu yıl da renkli
görüntülere sahne oldu. Etkinlik, Urla
İskele’de bulunan Huzurla Otel’in ev
sahipliğinde gerçekleşti. Turizm
sektöründen birçok ismin katıldığı
kokteylde, Urla Otelciler Derneği Başkanı

ve aynı zamanda Huzurla Otel’in sahibi
olan Kemal Binici, birlik ve iş birliği
vurgusu yaptı. Binici, “Hedefimiz yalnızca
Türkiye’nin değil, dünyanın da tanıdığı bir
destinasyon haline gelmek. Bu yolda
atacağımız her adımı birlikte atmak
istiyoruz. Dernek olarak bu süreçte
üstümüze düşeni yapmaya hazırız” dedi.
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Mustafa Gözlet, Kemal Binici Sevgi-Serhat  Nart Dilara-İzzet Palombo

Gizem Karaca Özer, Aylin Güvenen, Sarıket Öznur Büşra-Kemal BiniciMutafa-Anel DoğduEspira-Aykut Taşçı

Ali Haydar-Selda Yıldırım Aydın-Elif Tokbaş Deniz Çakır, Hilal Gökmen, Can-Maral ÖzcanEfe-Balım BilgeHandan-Ferdi-Hande Kaygusuzer
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Hakkı Arikan, Kemal Binici, Efe Bilge
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Tarım ve Orman Bakanlığı
Orman Genel Müdürlüğü
koordinesinde orman yangınlarına
karşı farkındalık oluşturmak
amacıyla geçtiğimiz yıl ilk kez
başlatılan ‘Orman Benim'
kampanyası, bu yıl yeniden hayata
geçirildi. 81 ilde eş zamanlı olarak
düzenlenen kampanya Tarım ve
Orman Bakanı İbrahim
Yumaklı'nın katılımıyla İzmir'den
başlatıldı. Gaziemir Sarnıç
Göleti'nde "Orman Benim
Kampanyası" programına start
veren Bakan İbrahim Yumaklı, "Bu
güzel ülkenin güzel insanları
kendileri için son derece önemli
olarak gördükleri yeşil vatan için
bugün sahaya çıktılar. Türkiye'nin
dört bir tarafında ‘orman benim'
dediler. Ben katılan herkese 7'den
70'e teşekkür ediyorum. Orman
Genel Müdürlüğümüz ormanları
korumak, orman varlığımızı
arttırmak için görevi icabı her şeyi
yapıyor. Bunun en somut örneği de
son 22 yılda bu güzel ülkemizin
topraklarına ekmiş olduğumuz 7,5
milyar tohum ve fidandır.
Ormanlarımız bir taraftan
çoğalırken diğer taraftan da iklim
değişikliği kaynaklı tehditlere her yıl
çok daha fazla maruz kalıyor. Bu
tehditlerin en önemlisi orman
yangını, geçtiğimiz yıl İzmir de diğer

illerde olduğu gibi bunu yaşadı.
Meteorolojik veriler bu yılın da çok
yüksek riskte olduğunu bize
gösteriyor. Eğer hava sıcaklığı çok
fazlaysa, nem oranı düşükse bir de
rüzgar varsa orada yapılmaması
gereken tek şey ateş yakmak. Çünkü
yangın çıkmak için neredeyse bir
sebep arıyor" dedi.

Orman Genel Müdürü Bekir

Karacabey ise, "Geçtiğimiz yıl
bakanımızın başkanlığında
ülkemizin 81 ilinde eş zamanlı
olarak gerçekleştirdiğimiz ‘orman
benim' diyerek ormanlarımıza sahip
çıktığımız etkinliğimizin bu yıl
ikincisini ve bugün tüm illerimizde
milyonlarca vatandaşla beraber
gerçekleştiriyoruz. Yaklaşık 50-60
yaşında olan ormanlarımızın ihmal

ve dikkatsizlikle yok olmaması için
kül olmaması için hep birlikte gayret
ediyoruz. Ormanlarımız yanmadan,
sahip çıkmak için bu etkinliği
düzenliyoruz" ifadelerini kullandı.
Etkinlik kapsamında, Bakan
Yumaklı ile birlikte başta öğrenciler
olmak üzere tüm katılımcılar orman
içi ve kenarlarında temizlik yaptı.
(İHA-AA)

Seferihisar Belediyesi
Arama Kurtarma Ekibi
(SAK), Afet İşleri
Müdürlüğü bünyesinde iki yıl
önce başladığı faaliyeti
kapsamında, AFAD
tarafından belirlenen
standartları yerine getirerek
akreditasyon sınavını
başarıyla geçti. Doğanbey
Ürkmez Bölge Amirliği
yerleşkesinde gerçekleştirilen
sınav, 9-10 Mayıs Cuma ve
Cumartesi günleri yoğun ve
zorlu kriterler altında
uygulamalı olarak yapıldı.
AFAD Akreditasyon süreci,
ekiplerin afet anında görev
alabilmesi için gerekli teknik
yeterliliğe, ekipman

donanımına ve operasyonel
kabiliyete sahip olup
olmadığını ölçmeyi
amaçlıyor. SAK ekibi
sınavda üstün başarı
göstererek İzmir genelinde
bu akreditasyonu alan ikinci
belediye arama kurtarma
ekibi olarak önemli bir
başarıya imza attı. Belediye
Başkanı İsmail Yetişkin
“Seferihisar Belediyesi
olarak, afetlere hazırlıklı bir
kent oluşturma yolunda
attığımız bu önemli adımda
emeği geçen tüm ekip
arkadaşlarıma teşekkür
ediyor, başarılarının
devamını diliyorum” dedi.
(Haber Merkezi)

Onlar görünmez 
KAHRAMANLAR
İzmir Büyükşehir Belediyesi Spor
Kulübü bünyesinde faaliyet gösteren,
farklı engel gruplarından sporcuların
yer aldığı boccia takımı başarılarıyla
dikkat çekerken, onlara bu
mücadelelerinde en büyük destek
yine annelerinden geliyor. Onlar
çocuklarının sadece evdeki
bakımlarıyla ilgilenmiyor aynı
zamanda spor sahasındaki
çalışmalarına da destek oluyor.
Görünmez kahraman anneler, kimi
zaman atılan topları çocuklarına
ulaştırıyor, kimi zaman da eline topu
alıp çocuklarıyla birlikte bu keyifli
spora eşlik ediyor. (Haber Merkezi)

Kuyuya düşen 
yaşlı kurtarıldı

Bornova ilçesinde, bir apartman
dairesinde meydana gelen doğal gaz
patlamasında 4 kişi yaralandı.
Patlamanın ardından çıkan yangın itfaiye
ekiplerince söndürülürken, daire
kullanılamaz hale geldi. Olay, saat 00.15
sıralarında Kazımdirik Mahallesi 162.
Sokak'ta bulunan 7 katlı bir apartmanın
3'üncü katında meydana geldi. Edinilen
bilgiye göre, dairede gaz sızıntısı sonucu
şiddetli bir patlama yaşandı. Patlamanın
etkisiyle dairede yangın çıkarken,
çevredeki vatandaşların ihbarı üzerine
olay yerine çok sayıda itfaiye, sağlık ve
polis ekibi sevk edildi. İtfaiye ekipleri
alevlere kısa sürede müdahale ederek
yangını kontrol altına alırken binada
mahsur kalan vatandaşlar güvenli
şekilde tahliye edildi. Yaşanan patlama
ve ardından çıkan yangında, 4 kişi
yaralandı. Yaralılar, olay yerindeki ilk
müdahalelerinin ardından Ege
Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesi'ne
kaldırıldı. Patlamanın meydana geldiği
daire tamamen kullanılamaz hale
gelirken, olayla ilgili soruşturma
başlatıldı. (İHA)

Otomobille traktör
kafa kafaya: 4 yaralı
Beydağ ilçesinde traktör ile
otomobilin çarpışması sonucu 4 kişi
yaralandı. Mehmet Y'nin (48)
kullandığı 09 ZC 356 plakalı traktör
Ahmet A. (33) idaresindeki 43 ABT
938 plakalı otomobille Emirli
Mahallesi yakınlarında çarpıştı.
Kazada traktör ve arkasındaki yük
taşımak için yer alan bölümde
bulunan Ganime K. (44), Aysel S. (33)
Fatma Y. (59) ve Fatma T. (62)
yaralandı. İhbar üzerine olay yerine
sağlık, jandarma ekipleri sevk edildi.
Ekipler, hayati tehlikesi 
bulunmayan 4 yaralıyı Ödemiş Devlet
Hastanesi'ne kaldırıldı. (AA)

Konak Alsancak Sevgi Yolu
esnafı, Konak Belediyesi
tarafından kamuya ait alanların
işgal edilmesi gerekçesiyle
tezgahlarını geriye çekmesi
kararına tepkisini sürdürüyor.
Esnaf adına açıklama yapan İlknur
Maral, Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu ile
görüştüklerini ancak uzlaşma
sağlanmadığını belirtip, “Kaldırım
ve yaya geçidi işgali yapıyorsunuz'
diye Konak Belediyesi tarafından
yıkım tehdidine maruz kaldık.
Esnafız, işgalci değiliz" dedi.
Alsancak Sevgi Yolu'nda faaliyet
gösteren esnafa, Konak Belediyesi
tarafından kamuya ait alanların

işgal edilmesi gerekçesiyle
tezgahlarını geriye çekmesi
tebligatı verildi. Kitapçı ve el işi
dükkanlarının sahibi 80 esnaf,
tepki olarak oturma eylemi yaptı,
dükkanlarına pankart astı ve
yarım gün kepenk kapattı.
Tepkilerinin ardından Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu ile görüşen esnaf,
uzlaşmaya varamadı. Sevgi Yolu
Esnafı adına açıklama yapan esnaf
İlknur Maral, "Geçen hafta oturma
eylemi yapmıştık. Görüşme
talebimiz olmuştu, karşılık
verdiler. Bir türlü uzlaşmaya
gidemedik, onların belirlediği
sınırlara geri çekilmek yaşamsal

ihtiyaçlarımızı gidermemizin
önünde engel oluyor. Orta yol
bulmaya çalıştık, karşımızda
olumlu tavır olmadı" dedi. Maral,
şöyle devam etti: "Esnafız, kendi
emeğimizle kazanıyoruz, işgalci
değiliz. Belediyelere sınırlar
dahilinde işgaliye ödüyoruz.
Yaptığımız tenteler kendi
güvenliğimiz ve hava şartlarından
korunmak için, kendi
bütçelerimizle yaptık. Tentelerin
hala borçlarını ödüyoruz. Tenteler
dursun, ağaçlar görünecek
şekilde geri çekilelim istedik" diye
konuştu. Konak Belediyesi'nden
ise konuyla ilgili açıklama
yapılmadı. (DHA)

“İŞGALÇİ DEĞİLİZ, PARA ÖDÜYOR, EKMEĞİMİZİ KAZANIYORUZ”
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Çeşme’de bir inşaat alanında bulunan
kuyuya düşen 65 yaşındaki kadın,
itfaiye ekiplerinin müdahalesiyle
çıkartıldı. Olay, dün Ardıç Mahallesi
5446 Sokak'ta meydana geldi. Edinilen
bilgiye göre, F.T. isimli 65 yaşındaki
kadın bir inşaat alanındaki kuyuya
düştü. Çevredekilerin durumu 112 Acil
Çağrı Merkezi’ne bildirmesi üzerine
bölgeye Urla ve Ilıca'dan arama
kurtarma ekipleri sevk edildi. İtfaiye
ekiplerince kuyuya düşen kadın kısa
sürede bulunduğu yerden çıkarıldı.
Sağlık durumu iyi olduğu öğrenilen
F.T., olay yerinde yapılan ilk
müdahalenin ardından ambulansla
hastaneye kaldırıldı. (İHA)

DOĞAL GAZ BOMBA
gibi patladı: 4 yaralı
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Ormanda çöp topladı
yangınlar için uyardı!
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81 ilde eşzamanlı “Orman Benim” kampanyasını başlatan Bakan İbrahim Yumaklı,
“Meteorolojik veriler bu yıl da çok yüksek. Yangın, çıkmak için sebep arıyor" dedi
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“EMEKLERİMİZE
SIRT DÖNDÜLER!”

Başkanlardan
miting çağrısı

"Hizmet üretmiyorlar 
ama halkı tüketiyorlar"  

İstanbul Büyükşehir Belediye
(İBB) ve Türkiye Belediyeler Birliği
(TBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu'nun
gözaltına alınıp tutuklanmasının
ardından CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, İzmir dahil birçok kentte miting
yapma kararı aldıklarını duyurmuştu.
Bu kapsamda 19 Mayıs’ta İzmir’de
miting düzenleme kararı alındı. Miting
için İzmir’de Belediye başkanları
aralarında sosyal medya üzerinden
Challenge başlatarak katılım
çağrısında bulundu. Saygıdeğer
başkanım, gönderdiğiniz bu kıymetli
çağrıyı aldık. 19 Mayıs, bir halkın
umutsuzluktan umuda yürüdüğü,
kendi kaderine sahip çıktığı gündür.
Bugün bizler de aynı inançla, aynı
cesaretle bir araya geliyoruz. Çünkü
içinde yaşadığımız adaletsizlikler, yok
sayılan haklarımız, görmezden gelinen
gençliğimiz bize susmamamızı
söylüyor. Biz de sesleniyoruz: 19
Mayıs Pazartesi günü saat 18.00’de,
Cumhuriyet Halk Partimizin Genel
Başkanı Sayın Özgür Özel’in çağrısıyla
İzmir Gündoğdu Meydanı’nda
buluşuyoruz.” (Haber Merkezi)

AK Parti Konak İlçe Başkanı M.Sait
Başdaş, CHP’li Konak Belediyesi'nin
hizmet üretmek yerine mevcut hizmetleri
bile kaldırarak halka eziyet ettiğini ileri
sürerek, "Gültepe’de halkın pazarı
kapatılıyor! Derhal bu uygulamaya son
verin" dedi. 

Konak ilçesi sınırlarındaki Gültepe
bölgesinde altı mahalleyi kapsayan Levent
Pazaryeri'nin cumartesi sabah saatlerinde
zabıta ekiplerinin dağıttığı bildirilerle
sözkonusu pazaryerinin hiçbir gerekçe
sunulmadan kapatılmak istendiğini ileri
süren Başkan Başdaş, olay yerine giderek
vatandaşlara destek verdi. Vatandaşların
pazaryerinin kapatılmaması için
topladıkları imzaları gösteren İlçe Başkanı
Başdaş şunları söyledi: “’Haftaya cumartesi
burada tezgah kurmayın” denilerek 160
esnaf mağdur edilmekte, yaklaşık 10 bin
vatandaşın uygun fiyata gıdaya ulaşma
hakkı ellerinden alınmaktadır. Zaten
hizmet üretmeyen Konak Belediyesi, şimdi
de halkın yıllardır faydalandığı mevcut
hizmetleri ortadan kaldırmaya çalışıyor.
Halkı tüketiyor. Bu keyfi karar kabul
edilemez! Levent Pazaryeri halkındır,
esnafındır! Bu yanlıştan derhal
dönülmelidir!" (Haber Merkezi)

Çiğli Belediyesinden çıkarılan
işçiler, CHP Genel Merkezi önünde
basın açıklaması yaparak işe
iadelerini talep etti. Genel Merkez
önünde grup adına konuşan
işçilerden Hale Ören Özdinçer,
yıllarca emek verdikleri Çiğli
Belediyesinden, herhangi bir
gerekçe gösterilmeden
çıkarıldıklarını ve 11 aydır haklarını
aradıklarını söyledi. Özdinçer,

"Sesimizi duyurmak için çalmadık
kapı bırakmadık ama sesimize sağır
kalındı, emeğimize sırt dönüldü. Bu
yüzden yola çıktık. İzmir'den
Ankara'ya 10 gün boyunca omuz
omuza yürüdük." diye konuştu.

Sadece partinin tabelasının
değil, halkın vicdanının önünde
olduklarını vurgulayan Özdinçer,
"Biz 16 kadın işçi, işimizi geri
istiyoruz. Daha fazla zaman

kaybetmeden, daha fazla
mağduriyet yaşatmadan bu
yanlıştan dönülmesini istiyoruz."
ifadelerini kullandı.

Emekçi Kadınlar Derneği
üyelerinin de destek verdiği
açıklamanın ardından gruptakiler,
slogan ve alkışlarla işten çıkarılmayı
protesto etti. Kadın işçiler, CHP
Genel Başkanı Özgür Özel ile işe
tekrar alım süreçleriyle ilgili

görüşene dek Genel Merkez
önünde bekleyeceklerini belirtti.
İzmir Çiğli Belediyesinden yaklaşık
11 ay önce işten çıkarılan 16 kadın
işçi, işe iade için çeşitli eylemlerde
bulunmuştu. 1 Mayıs'ta CHP Genel
Merkezine yürüme kararı alan
kadın işçiler, Çiğli'den başlattıkları
ve büyük bölümünü yürüyerek kat
ettikleri yolculuğun ardından
Ankara'ya ulaşmıştı. (AA)

On günlük Ankara yürüyüşünün ardından CHP Genel Merkezi önünde eylem
yapan Çiğli Belediyesi’nden çıkarılan kadın işçiler, “İşimizi geri istiyoruz” dedi 

Gültepe’de 6  mahalleyi
kapsayan Levent

Pazaryeri'nin kapatılmak
istendiğini ileri süren AK Parti

Konak İlçe Başkanı M. Sait
Başdaş, “Bu işlemi derhal

durdurun” çağrısı yaptı

AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı,
‘Anneler Günü’ dolayısıyla yayımladığı
mesajında, ''Anne, sadece bir evlada
değil, bir millete can veren, ruh üfleyen,
yol gösteren yüce bir varlıktır. Onlar
sabrın en güzeline, sevginin en safına,
duaların en makbulüne sahiptir.’’ dedi.
AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı,
mesajında şu ifadeleri kullandı; ‘’Hayatın
anlamı, sevginin kaynağı, fedakârlığın
adı annelerimizdir. Anne, sadece bir
evlada değil, bir millete can veren, ruh
üfleyen, yol gösteren yüce bir varlıktır.
Onlar sabrın en güzeline, sevginin en
safına, duaların en makbulüne sahiptir.
Bir annenin evladı için ettiği dua, nice
kapıları açar. Bir annenin gözyaşı,

sadece acının değil; bazen sabrın, bazen
de vatan sevgisinin ifadesidir.  Bugün
Türkiye büyüyorsa, Türkiye ayakta
duruyorsa; bunun temelinde, inançla
yetiştirilmiş evlatlar ve onları yetiştiren
analar vardır. Bizim medeniyetimizde
kadın ve anne; yalnızca aileyi değil,
toplumu da ayakta tutan mihenk taşıdır.
Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan’ın her fırsatta vurguladığı gibi;
bir milletin gücü, o milleti yetiştiren
anaların gücüdür. Annelik; sadece bir
unvan değil, bir sorumluluk, bir
mücadele, bir dua ve bir teslimiyettir.
Bugün çocuklarımızın gözlerindeki
umut, geleceğe olan inancımızı
tazeliyorsa, bunda en büyük pay sahibi

annelerimizdir. Biz, AK Parti olarak
kadınlarımızı ve annelerimizi toplumun
her alanında desteklemeye, onların
emeğini ve katkısını güçlendirmeye dün
olduğu gibi bugün de kararlılıkla devam
ediyoruz. Çünkü biliyoruz ki; güçlü aile,
güçlü toplumun temelidir. Güçlü toplum
da ancak annelerin ellerinde şekillenir.
Bu duygu ve düşüncelerle; Başta aziz
şehitlerimizin emanetleri olan şehit
annelerimiz olmak üzere, sabrın,
sevginin ve fedakârlığın timsali olan tüm
annelerimizin Anneler Günü’nü en kalbi
duygularımla kutluyorum. Annelerimizin
ellerinden öpüyor, sağlık, huzur ve
hayırlı ömürler diliyorum.'' 
(Haber Merkezi)

SAYGILI: ONLAR SEVGİNİN EN SAFINA LAYIK
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PKK silah
bırakırsa

terör
bitecek

mi?
Tüm Annelerimizin Anneler günü kutlu

olsun…
MHP lideri Devlet Bahçeli’nin DEM Parti’ye

uzattığı el ve yaptığı “Terör bitsin” çağrısı
sonucu İmralı’dan gelen mesaj sonrasında 5 - 7
Mayıs’ta PKK kongresini yaptığını duyurdu.
Türkiye'deki terör sorununun geleceği
açısından kritik bir dönemeçte gerçekleşti.
Kongrenin sonuçlarının Türkiye siyasetindeki
olası yansımaları, kamuoyunda geniş yankı
uyandırdı. Özellikle, PKK'nın silah bırakma
olasılığı ve Türkiye'nin terörle mücadele
stratejisi üzerindeki potansiyel etkileri, dikkatle
takip ediliyor…

Sırrı Süreyya Önder'in barış sürecindeki
arabuluculuk çabaları, geçmişte umut ışığı
olmuştu. Ancak, Önder’in vefatıyla sürecin
akamete uğramasıyla birlikte, bu çabaların
yeniden canlanıp canlanmayacağı belirsizliğini
koruyor. Öte yandan, MHP Genel Başkanı
Devlet Bahçeli'nin son dönemdeki açıklamaları,
siyasi arenada yeni bir diyalog zeminine işaret
ediyor. Bahçeli, terörle mücadelede kararlılık
vurgusu yaparken, aynı zamanda siyasi çözüm
yolları değerlendirilmedir…

PKK kongresinde alınan kararların,
Bahçeli'nin bu açılımıyla ne kadar örtüştüğü,
sürecin seyrini belirleyecek en önemli
faktörlerden biri olacak. Kongreden çıkan silah
bırakma çağrısı, Türkiye kamuoyunda farklı
tepkilere yol açtı. Bazı kesimler, bu çağrıyı
samimi bir adım olarak değerlendirirken,
bazıları ise temkinli bir yaklaşım sergiliyor.
Türkiye'nin terörle mücadele stratejisi, kongre
sonrası dönemde daha da önem kazanacak.
Hükümetin, hem terör örgütüne karşı askeri
operasyonları sürdürmesi, hem de siyasi çözüm
yollarını açık tutması gerekecek. Bu süreçte,
Kürt siyasi hareketinin ve sivil toplum
kuruluşlarının rolü de kritik önem taşıyor…

Sonuç olarak, PKK kongresi sonrası
Türkiye'nin terörle mücadele sürecinde yeni bir
döneme giriliyor. Merhum Sırrı Süreyya
Önder'in çabaları ve Devlet Bahçeli'nin açılımı,
bu süreçte önemli bir rol oynayabilir. Ancak,
sürecin başarıya ulaşması, tüm tarafların samimi
ve yapıcı bir diyalog ortamı oluşturmasına
bağlıdır…

PKK'nın son kongresi, Türkiye'nin terörle
mücadele tarihine yeni bir sayfa açma
potansiyeli taşıyor. Kongreden çıkan “silah
bırakma” çağrısı, kamuoyunda hem umut hem
de şüpheyle karşılandı… 

Peki, bu çağrı ne kadar samimi? Türkiye,
terör sorununu kalıcı olarak çözebilecek mi?
Sırrı Süreyya Önder'in arabuluculuk çabaları ve
Devlet Bahçeli'nin son dönemdeki söylemleri,
bu süreçte Diyarbakır’da nasıl karşılandı.
Yaptığımız araştırma ve görüşmelerde
Diyarbakırlı vatandaşlar olumlu karşılıyor ve
barışı desteklediklerini söylüyorlar…

Öncelikle, PKK'nın silah bırakma çağrısının
geçmişteki benzer girişimlerden farklı olup
olmadığını sorgulamak gerekiyor. Geçmişte de
benzer çağrılar yapılmış, ancak bunlar kalıcı bir
barışa dönüşmemişti. Bu nedenle, kongreden
çıkan kararların somut adımlarla desteklenmesi
ve güvenilir bir yol haritasının ortaya konması
büyük önem taşıyor. Önder'in barış sürecindeki
arabuluculuk rolü, geçmişte önemli bir köprü
görevi görmüştü. Ancak, sürecin akamete
uğraması ve Sırrı Süreyya Önder’in anısına
hitap edecektir…

Türkiye Devleti Cumhurbaşkanı Erdoğan ve
ilgili kurum ve bakanlılar da gelişmeleri dikkatle
izlemektedirler…

Sonuç olarak, PKK kongresi sonrası,
Türkiye'nin terörle mücadele sürecinde yeni bir
döneme giriliyor. Ancak, sürecin başarıya
ulaşması, tüm tarafların samimi ve yapıcı bir
diyalog ortamı oluşturmasına bağlı. PKK’nın
silah bırakması, bu silahlar nerede ve nasıl
bırakılacağı da önemlidir. Geçmişteki
hatalardan ders çıkarılarak, daha kapsayıcı ve
kalıcı bir çözüm için çaba gösterilmesi
gerekiyor. Aksi takdirde, bu kez de umutlar
boşa çıkamamalıdır. Türkiye, terörle
mücadelede yeni bir çıkmazın içine
sürüklenmemeli ve bütün gücünü kalkınmaya
vermelidir…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com

Bilal
Saygılı

M.Sait
Başdaş
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Turizm sektörümüz adeta bir çığlık
atarken, ardında bıraktığı yankılar
Türkiye'nin ekonomik manzarasını
dramatik bir biçimde şekillendiriyor. Ülke
genelinde turizmin verdiği alarm, 'davul
çala çala' geldi demek yanlış olmaz. Bu
alarm, Türkiye’nin il ve ilçelerinde
ekonominin motoru olan turizm
tesislerinde duyulmaya çoktan başlamıştı.
Çalan davullar, artık hoş bir melodi
olmaktan çıkmış, sağır edici bir etkiye
dönüşmüş durumda.

Turistik tesislerin yatırımcıları, sessiz
sedasız bir şekilde sorunlarını dile
getirerek, sıkıntılarını bazı verilerle gözler
önüne serdi: "Borçlarımız var. Eğer bu
borçlar ödenmezse, biz sıkıntıya gireriz. Biz
sıkıntıya girersek, ilçe, il ve Türkiye’nin
ekonomisi kilitlenir." Ancak ne yazık ki,
isyan ve feryatların, seslerin duyurulmasını
başaramadılar. Bazıları, “Turizmin
kaymağını yediler; biraz da acısını
çeksinler" gibi düşüncelere kapılarak bu
sesi duymak, bu sorunları görmek istemedi.

Turizm sektöründe gözden de gönülden
de uzaklaştırılan yatırımcılar, sorunlarına
çözüm bulamadıkça, bir süre kafa kafaya

fiyatlarla, bazıları maliyetlerinin altında
kalan fiyatlarla tesislerini işletmek zorunda
kaldı. Ancak daha sonra işler kontrolden
çıktı ve otelciler bir süre borçlarını borçla
kapatmaya çalıştı. Umudunu kesmeyenler,
belki bir kurtuluş reçetesi yazılır, belki
sıkıntılı süreçten çıkılır, diye düşündü.
Yüksek faizle borç aldılar, süt içinde kulaç
atan kurbağalar misali, oluşturdukları
kaymak tabakasına çıkma hayaliyle
mücadele ettiler. Ne var ki, onların bin bir
zahmetle oluşturdukları kaymak
tabakalarını, yüksek faizli kredilerin sahibi
bankalar sıyırdı, yetmezmiş gibi otelcilerin
kazançlarını tamamen çekip aldılar.

TAHSİL TELAŞI
Bugün, otel sahipleri hayatta kalma

mücadelesi verirken, bankalar da
alacaklarını tahsil etme telaşında. Bu
süreçte gündeme gelen “vefa anlaşmaları”
sözde bir kurtuluş
sağlamayı vaat ediyor.
Bankalar açısından da
durum çok ciddi.
Borçlar ödenmedikçe,
bankalar alacaklarını
koruma telaşıyla 'vefa'
adı altında anlaşmalar
geliştirmek zorunda
kaldı. Oteller, icra
yoluyla satılmak
yerine, sahipleri
tarafından satılsın
isteniyor. Bu tür
anlaşmalar,
"birlikteliğimiz dostça bitsin" mesajı ile
borçların bir kısmının ödenmesi koşulunu
taşıyor. Ekonomik vahameti daha iyi
anlayabilmek için biraz da verileri göz
önüne getirmek gerekiyor. Yaklaşık bir ay
önce, Türkiye'deki turizm sektörünün

toplam nakdi banka kredi borcu bir yılda
yüzde 33,4 artarak 521,4 milyar TL’ye
ulaştı. Bankacılık Düzenleme ve
Denetleme Kurumu’nun (BDDK)
verilerine göre, bu kredilerin 418,5 milyar
TL’si oteller tarafından kullanılıyor.
Sektörün takipteki kredileri, Mart ayında
5,8 milyar TL iken, bunun da 3,8 milyar
TL’si turizm tesislerine ait. Bu durum,
borçlarının icra yoluyla tahsil edilmesinden
endişelenen otellerin neden bankalarla
“vefa anlaşmaları” yaptığına ışık tutuyor.
Anlaşmaların özü basit: ‘Oteli çalışır halde
tut, borcunun bir kısmını öde. Zor günlerde
birlikte olduk, birlikteliğimiz dostça bitsin.’

BORÇ BATAĞI
Ancak deneyimli sektör profesyonellerine

göre; halihazırda çalışır gibi görünen birçok
otel borç batağında. Otellerin dörtte üçüne
yakını bu durumda. Bu işin patlak

vermemesi, bankaların icra yoluna
gitmemesine bağlı. Konaklama
sektöründeki bu iç karartan duruma iki
sebep başrol oynuyor: Birincisi devletin
turizm politikası yoksunluğu, ikincisi ise
otel yatırımcılarının büyük oranda

meslekten gelmemesi. Bu bağlamda,
sundukları teklifleri yüksek fiyatlarla ilan
eden oteller de alıcı çekmeyi başaramıyor.
Türkiye’deki beş yıldızlı lüks oteller yeni
sahiplerini ararken, yüzlerce otel ilan
sitelerinde satışa çıkarılmış durumda.
İlanlarda 700 otel, 150’den fazla apart otel,
500 kadar butik otel, moteller, mocamp’ler,
pansiyonlar ve tatil köyleri ile toplamda
yaklaşık bin 500 turistik tesis var. Bu
ilanlar, Türkiye’nin turizmin sembolik
coğrafyalarında yer alan İstanbul’da boğaz
manzaralı ve Antalya’daki göz bebeği
otelleri de kapsıyor.

Mevcut borçlarla ve 'sözde vefa'
anlaşmalarıyla turizm sezonunu Allah bilir
nasıl geçiririz. Ancak bu satışların başarıya
ulaşmaması durumunda, ekonomik krizin
faturası oldukça ağır olur. Bu yükün altında
borçlular kadar yatırımcılar, üreticiler,
turizmden geçinen dolaylı kuruluşlar ve
sektör çalışanları da etkilenir.

Turizmde bir kıyamet kopmadan önce,
sürdürülebilir ve kalıcı bir çözüm
bulunmalı. Türkiye ekonomisinin nabzını
tutan turizm, sadece kısa vadeli bir çözümle
değil, stratejik bir yeniden planlamayla
canlandırılmalı. Sektörde umutların
yeniden yeşermesi için bütünüyle etkili bir
politika gerekli. Bugün harekete
geçilmezse, yarın çok geç olabilir.
Turizmden elde edilen pozitif verim,
sektörün yeniden şaha kalkmasını
sağlayacaktır. Bunun için acilen modernize
edilmiş bir plan ve tüm aktörleri bir araya
getirecek köprüler inşa edilmelidir.
Böylece, turizm sektöründe ortak alınan
kararlarla yeniden yükselişe geçebiliriz.

Turizmin yolu huzurla dostlukla yeniden
örülebilir, sürdürülebilirlik feneriyle
aydınlanır. Erdemlilerin iş birliği köprüleri
kurmasıyla, umutları yeniden yeşertir.

REEL AKADEMİ
NİHAT

Vefa
anlaşmaları
krizi örtmez!

nihatakhaber@gmail.com

AK

Türkiye'de, Anneler Günü bu yıl kadınların
haklarına erişimdeki zorluklar ve şiddetin
gölgesinde kutlandı. Kadınların şiddet, yoksulluk
ve eşitsizlik gibi temel sorunlarla mücadele ettiği
bir ortamda, haklarının korunması ve
savunulması gerektiği bir kez daha vurgulandı.
Kadınların her gün öldürüldüğü ve toplumsal
sorunlara rağmen boş sözlerle gündemin meşgul
edildiği bir dönemde, ‘toplumsal cinsiyet eşitliği’
kavramının yasaklanmaya çalışıldığına dikkat
çekildi.

‘KADININ ROLÜ’
Kadınlara karşı bakış

açısının değişmesine
ihtiyaç olduğunu
vurgulayan Uluslararası
Sürdürülebilir
Kalkınmada Kadın
Derneği (USKD) kurucu
üyesi Huriye Serter, “150
bin TL evlilik kredisi
vererek evliliği teşvik
edeceklerini sanıyorlar.
Bugün sıradan bir ev döşemek bile 500 bin
TL’den başlarken, 150 bin TL ile evlenmek
gençler için hayal. Özellikle ekonomik
sıkıntılarla boğuşan gençler için bu rakam ilk
etapta cazip görünebilir. Ancak bu teşvikin
ardında gerçekçi olmayan hedefler ve sorunları
görmezden gelen yaklaşım yatmakta. Evliliği
teşvik etmek isteyen bir anlayışın öncelikle
gençlerin ve kadınların barınma, istihdam ve
eğitim gibi temel ihtiyaçlarını güvence altına
alması gerekir. 150 bin TL gibi "komik" bir
rakamla, kadınların hayatına müdahale etmek
yerine gerçek sorunlarına yönelik kapsamlı

politikalar üretmek, çok daha etkili ve kalıcı
sonuçlar doğuracaktır. Bu tür politikaların arka
planı, çoğu zaman kadını sadece ailenin içinde
olarak konumlandırmak ve onu kamusal
alandan özel alana, yani ev içine doğru
yönlendirmektir. Devletin sunduğu bu tür
teşvikler, kadınları evliliğe ve anneliğe teşvik
ederken; kadının bireysel hakları, kariyer
planları ya da ekonomik bağımsızlığı ikinci plana
atılıyor. Oysa gerçek eşitlik, kadının evlenmeye
ya da anne olmaya zorlanmadan, kendi yaşamını
özgürce planlayabilmesiyle mümkündür. Kadını
yalnızca “eş” ve “anne” rollerine indirgemek,
toplumsal cinsiyet eşitliğine vurulan büyük bir
darbedir. Bu yaklaşım, kadının toplumdaki
üretkenliğini yalnızca aile içindeki rollerle
sınırlamayı hedefliyor. Hâlbuki eğitimli, çalışan
ve bağımsız kadınların varlığı, hem aile
yapısını güçlendirir hem de
toplumun ekonomik ve
sosyal gelişimine büyük
katkı sağlar. Kadını eve
yönlendiren, onu
ekonomik bağımlılığa iten
her türlü teşvik; toplumsal
ilerlemenin önünde ciddi bir
engel teşkil eder. Bu yüzden,
kadınları aile içinde
"desteklenmeye muhtaç
bireyler" olarak değil, eşit
haklara ve fırsatlara sahip
yurttaşlar olarak gören bir
perspektife ihtiyaç vardır.

Atatürk’ün vizyonunda
kadın, eğitimli, bağımsız ve
toplumun kalkınmasında
eşit sorumluluğa sahip bir

bireydir.
Bugün kadını tekrar
sadece evlilik ve annelik
rollerine indirgemeye
çalışan politikalar,
kadınlar olarak elde
ettiğimiz kazanımlara
darbe niteliğinde olup
kadının toplumsal
alandaki yerini geriletme
tehlikesi taşımaktadır.
Kadınlar olarak bizimle uğraşılmasın, haklarımız
gölgelenmesin; biz zaten eşitiz, sadece eşit
davranılmasını istiyoruz” dedi.

‘LAF OLA BERİ GELE’
Anneler Günü vesilesiyle bazı siyasetçilerin

popülist söylemlerde bulunduğuna dikkati çeken
İzmir Kent Konseyi Kadın Meclisi Başkanı Banu
Ufacık, “Kadının üç çocuk doğurması ve düşük
alım gücüyle bu çocukları kendisinin yetiştirmesi

gerekeceği bir senaryodan bahsediliyor.
Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne

yeni bir kanun teklifinde
bulunuldu. Bu kanun teklifi

kabul edilmesi halinde, 3 çocuk
sahibi olan kadınlar, KPSS şartsız

memur olabilecek. 3 çocuk şartını
sağlayan kadınlar memur olmak

istediğinde KPSS şartı
aranmayacak deniyor ama

hemen ardından bazı şartlar
teklife konuyor. Bunlar;
yüz kızartıcı suçlardan
hüküm giymemiş olmak,
kamu hizmetinden yasaklı
olmamak, sağlık
yönünden görev yapmaya
elverişli olmak. Atamalar,
kura yöntemiyle yapılacak.
İlkokul ve ortaokul
mezunları 'hizmetli'
kadrolarında, lise ve

üniversite mezunları da eğitimlerine uygun
'memur' kadrolarında çalışabilecek. Atama

hakkı, bir defaya mahsus olacak. Kreş gibi
imkanların yokluğunda, kadın

çocuklarından hiç ayrılmadan, onları
büyük zorluklarla yetiştirmek

zorunda bırakılacak. Ardından,
yıllarını evde geçirmiş ve
toplumsal yaşamdan izole
edilmiş bir kadına kamu
personeli olma şansı
lütfedilecek. "Şartsız" dense de

ilkokul ve ortaokul mezunlarına
"siz evde iyice hizmetçi olmaya

alıştınız, gelin bir de kamuda hizmetli
olun" denilmiş olacak. Çift üniversite

diplomasına sahip gençlere iş
bulunamazken, 3 çocuk büyüten kadına memur

kadrosu açılabilecek. Laf ola beri gele. Gündeme
dair bir şeyler söylemek için sarf edilmiş bir söz.
Bir şey söylemeden önce enine boyuna iyice
düşünmek gerekir. Bu tür öneriler, kadınların
evde kapalı kalmasını ve toplumsal hayattan
izole edilmesini teşvik eder. Biz kadınlar,
bunların aklımızı hiçe sayan yaklaşımlar
olduğunu düşünüyoruz ve bu tür söylemlerden
uzak durulmasını ısrarla öneriyoruz” diye
konuştu.

‘TOPLUM İÇİN GEREKLİLİK’
Her şeyden önce kadının bireysel haklarına

saygı duyulması gerektiğini belirten Başkan
Ufacık, “Çocuk yaşta evlilikler, istismarlar ve
ekonomik zorluklar kadınlarımızın yaşamlarını
kuşattı.  Bu zorluklar birçok annenin
çocuklarının ihtiyaçlarını karşılayamaması ve
geleceğe dair umutsuzluk içinde yaşaması
şeklinde kendini gösteriyor. Anneler,
çocuklarının geleceği için duydukları kaygı
yüzünden ağır bir yük altında kalıyor. Bu
durumun, sosyal devlet anlayışı gereği ele
alınması ve çözümleri bulunması gerekmekte.
Bu yıl, Anneler Günü Türkiye'deki birçok
annenin sorunlarının gölgesinde geçti. Sosyal
adalet ve kadın haklarının güçlendirilmesi şart.
İstanbul Sözleşmesi’nden geri adım atıldı.
Kadına yönelik şiddet hiç olmadığı kadar arttı.
Kadınlar akşam saatlerinde sokağa çıkmaya
korkar hale getirildi. Kadınların güvenliği ve
özgürlüğü ciddi şekilde tehdit altında.
Cumhuriyetimizin kurucusu Mustafa Kemal
Atatürk’ün kadınlara tanıdığı seçme ve seçilme
hakkı, yıllardır fermuar sistemine bağlanmadı.
Kadınların bireysel haklarının görmezden
gelindiğini üzülerek görüyoruz. Sadece sözde
değil, özde de kadınların bireysel haklarının
hayata geçirilmesi gerekiyor. Kadınların
toplumda güçlü ve özgür bireyler olarak kabul
edilmesi için somut adımlar atılmalıdır. Bu
sadece kadınlar için değil, toplumun tamamı için
bir gerekliliktir. Kadın haklarının geriye değil
ileriye taşınması, toplumumuzun gelişimi için
şarttır” ifadelerini kullandı.
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Huriye Serter

Banu Ufacık

NİHAT
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ÖZELÖZEL
HABERHABER
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Karşıyaka Kent Konseyi Başkanı 9- 10
Mayıs tarihlerinde kutlandığı 20. Yıl
etkinlikleri kapsamında Kent
Konseyi parkı törenle açıldı. İki gün
süren 20. Yıl etkinlikleri Zübeyde
Hanim Anıt Mezarını ziyaret ve
çelenk sunma ile başladı. Buradan
Karşıyaka Belediyesi önüne gidildi.
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal makamından gelerek belediye
önünde bekleyen guruptakilerle tek
tek tokalaştı ve bir konuşma yaptı.
Başkan Ünsal yaptığı konuşmada
Kent Konseyini desteklediğini
belirterek şöyle konuştu. “Kent

Konseyini destekliyorum. Beraber
çalışıyoruz. Çünkü Karşıyaka ile ilgili
aidiyet yapılırsa sizin sayenizde
olacak. İyi çalışmalar yapıyorsunuz
gözlemliyorum, takip ediyorum
yaptığınız çalışmalar çok kıymetli
çünkü bunu gönülden yapıyorsunuz,
hiçbir beklenti karşılığında olmadan.
Karşıyaka Kent Konseyi STK’lerden
Sorumlu Meclis Başkanı Osman Avcı
başındaki KSK şapkasını Başkan
Ünsal’a verdi. Daha sonra Belediye
önünden çarşıya kadar belediye
bandosu eşliğinde kortej
yürüyüşüne geçildi. Öğleden sonraki

programda Dedebaşı mahallesinde
Karşıyaka Kent Konseyi parkının
açılış töreni yapıldı. Saygı duruşu ve
İstiklal Marşı’nın okunmasından
Karşıyaka Kent Konseyi Başkanı
Dilek Karcı, “20.yılda iki tarihi mesaj
verdik. Bunun birinin tecrübe,
birikim ve geçmişimize sahip
çıkmak, diğeri bugünün verilerini ve
uygulamalarını kullanarak
sürdürülebilir bir kurum
olduğumuzu tarihe yazıyoruz. Nice
nice 20 yıllara, konseyimizin yeni
yaşı kutlu olsun” dedi. 
(Haber Merkezi)

KARŞIYAKA KENT KONSEYİ 20 YAŞINDA

Buca Belediyesi, Anneler Günü
ve Engelliler Haftası dolayısıyla
ilçede yaşayan özel ihtiyaç sahibi
bireyler ve aileleri için anlamlı bir
etkinlik düzenledi. Buca
Belediyesi Dere Kafe’de
gerçekleştirilen etkinlik, sunucu ve
oyuncu Ceyda Düvenci'nin
moderatörlüğündeki söyleşi ile
başladı. Söyleşiye Buca Belediye
Başkanı Görkem Duman ve Hitit
Üniversitesi Yönetim ve
Organizasyon Bölümü Başkanı
Doç. Dr. Gamze Ebru Çiftçi
konuşmacı olarak katıldı.
Söyleşinin ardından konukların
katılımı ile fide dikme etkinliği
gerçekleştirildi. Daha sonra, beyaz
balonlar gökyüzüne bırakıldı.
Söyleşinin açılış konuşmasını
gerçekleştiren Ceyda Düvenci,
Dünya Engelliler Haftası’nda
kullanılan kelimenin kendisini
yorduğunu ve zorladığını ifade
ederek, "Bu özel farkındalık
haftasında dilimizi değiştirmemiz
gerektiğine inanıyorum.
Olabildiğince bireysel etkimi
kullanarak bu tanımı (özürlü ya da
engelli) değiştirmeye gayret
gösteriyorum. Dünyada, herhangi
bir bedensel yetisini kaybetmiş
insanlara 'special needs' yani
Türkçeye çevrilmiş hali ile 'özel
ihtiyaç sahibi' deniyor. Dolayısıyla
ben özürlü denmesini
reddediyorum, engelli denmesini
reddediyorum. Ben engelli değil
engellenen bireyler olduğunu
düşünüyorum“ diye konuştu. Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman’a da övgüde bulunan
Düvenci, "Görkem Başkanımız sizi
tanıdığıma çok sevindim. Bu kadar
önemli şeyler yapıyor olmanız, bu
kadar güvenilir olmanız, görüyor
olmanız ve aksiyon alıyor olmanız
şu zamanda ihtiyacımız olan şey.
Ben artık biliyorum ki Buca
Belediyesi güvenli ellerde" dedi.
Buca Belediye Başkanı Görkem

Duman ise Cumhuriyet Halk
Partili belediyeler olarak sosyal
belediyeciliği önemsedikleri için
toplumda her zaman sosyal adaleti
sağlamaya çalıştıklarını ifade
ederek şunları söyledi: "Buca
Belediyesi'nde 66 özel ihtiyaç
sahibi vatandaşımız istihdam
ediliyor. Yakın zamanda özel
ihtiyaç sahibi bireylerimizi

istihdam edeceğimiz kafeler
açacağız. Etkin İstihdam
Ofisimizin çalışmaları ile
ilçemizde yaşayan özel ihtiyaç
sahibi bireylerimizin istihdamına
yardımcı oluyor, işverenle iş
arayan bireylerimiz arasında köprü
oluyoruz. Öte yandan Engelsiz
Tamir Atölyemiz ile tekerlekli
sandalyelerinin bakımlarını ve

tamirlerini yapıyoruz.”Öte yandan
Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman, Ceyda Düvenci'nin
önerisi üzerine Şirinyer'de
bulunan Buca Belediyesi Engelli
Eğitim Merkezi'nin adını "Özel
İhtiyaç Sahibi Bireyler Merkezi"
olarak değiştireceklerini söyledi.
(Haber Merkezi)

Anneler için en
güzel hediyeler

Efes Selçuk’ta çok 
anlamlı inceleme

“Daima kalbimizin 
en özel köşesinde”
Menderes Belediyesi Anneler Günü’nde
şehit annelerini unutmadı. Kültür ve
Sosyal İşler Müdürlüğü’ne bağlı ekipler
tarafından gerçekleştirilen ev
ziyaretlerinde aileler ile sohbet edildi,
şehit annelerinin günü kutlanarak
hediye verildi. Hiçbir şehit ailesinin
unutulmayacağı kaydedildi. Başkan İlkay
Çiçek, “Hiçbir şehit annemizi unutmadık,
unutmamız da söz konusu değil. Onlar
bizim de annemiz. Hepsini ziyaret edip
Anneler Günü’nü kutladık. Sadece bir
gün için değil, onlar daima kalbimizin en
özel köşesinde olacak. Şehit annelerimiz
başta olmak üzere tüm annelerimizin
Anneler Günü kutlu olsun” dedi. 
(Haber Merkezi)

Çiğli Belediyesi, Anneler
Günü dolayısıyla anlamlı bir
etkinliğe imza attı. Sasalı
Kent Ormanı’nda
düzenlenen Anneler Günü
Pikniği’nde, Çiğlili kadınlar
doğayla iç içe, keyifli bir gün
geçirdi. Belediyenin ev
sahipliğinde düzenlenen
piknik, yoğun katılımla
gerçekleşti. Gün boyunca
doğayla iç içe geçen etkinlik,
gülümseyen yüzlerle dolu
anlara sahne oldu. Her
yaştan kadının katıldığı bu
özel buluşma, kadınlar için
adeta bir moral ve
motivasyon kaynağına
dönüştü. Unutulmaz
anıların yaşandığı piknik,
katılımcılardan tam not aldı.
Başkan Onur Emrah Yıldız,
“En kıymetli varlıklarımız
olan annelerimizle birlikte,
doğanın içinde güzel bir
günü paylaşmanın
mutluluğunu yaşadık.

Anneler Günü vesilesiyle
düzenlediğimiz bu piknikte,
tüm annelerimizin
yüzlerindeki tebessüm ve
gözlerindeki mutluluk, bizler
için en büyük ödül. Çiğli
Belediyesi olarak her zaman

kadınların sosyal hayatta
daha aktif, daha görünür ve
daha güçlü olması için
çalışıyoruz. Annelerimizin
her günü mutlu ve huzurlu
olsun” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

“En büyük engel
sevgisizliktir”diyerek
engelleri anlatacaklar 

“En büyük engel
sevgisizliktir”diyerek
engelleri anlatacaklar 

“En büyük engel
sevgisizliktir”diyerek
engelleri anlatacaklar 

“En büyük engel
sevgisizliktir”diyerek
engelleri anlatacaklar 

“En büyük engel
sevgisizliktir”diyerek
engelleri anlatacaklar 

“En büyük engel
sevgisizliktir”diyerek
engelleri anlatacaklar 

“En büyük engel
sevgisizliktir”diyerek
engelleri anlatacaklar 

“En büyük engel
sevgisizliktir”diyerek
engelleri anlatacaklar 

“En büyük engel
sevgisizliktir”diyerek
engelleri anlatacaklar 

“En büyük engel
sevgisizliktir”diyerek
engelleri anlatacaklar 

“En büyük engel
sevgisizliktir”diyerek
engelleri anlatacaklar 

Karşıyaka Belediyesi, 10-16 Mayıs Engelliler
Haftası kapsamında düzenleyeceği etkinliklerle
farkındalık yaratacak. “En büyük engel
sevgisizliktir” parolasıyla hazırlanan program
kapsamında; uçurtma şenliği, dans gösterileri,
seminerler ile sanatsal ve sportif pek çok etkinlik
gerçekleştirilecek. Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal, “Hayattaki en büyük engelin sevgisizlik
olduğunu biliyor, Karşıyaka’da herkes için eşit,
erişilebilir ve sevgi dolu bir yaşam inşa etmek için
çalışıyoruz” dedi. Haftaya özel olarak hazırlanan
program, bugün 10.30’da Karşıyaka Çarşısı’nda
düzenlenecek kortej yürüyüşü ile başlayacak.
(Haber Merkezi)

Buca Belediyesi, Engelliler Haftası nedeni ile ilçede yaşayan özel ihtiyaç sahibi bireyler ve
ebeveynleri için oyuncu Ceyda Düvenci'nin de konuk olduğu dolu dolu bir etkinlik düzenledi

Çiğlili anneler Başkan Yıldız’ın
Anneler Günü pikniğinde buluştu

Onur
Emrah
Yıldız

Buca'da Engelliler Haftası'nda
farkındalık yaratan buluşma
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Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu’nun öncülüğünde
Büyükşehir Belediyesi tarafından
çocukların gelişimlerine destek olmak
amacıyla hayata geçirilen çalışmalar
ve uygulamalar devam ediyor.
Cumhuriyet İlkokulu öğrencileri
derslerini Büyükşehir Belediyesi’nin
Mimar Sinan Mahallesi’ndeki
fidanlığında işledi. Doğanın
korunmasının öneminin da anlatıldığı
derste çocuklar, Anneler Günü’nde
annelerine hediye etmek için çiçek
dikti. Annelerine rengârenk çiçekler ile
sürprizler hazırlayan minik
öğrencilerin mutlulukları ve neşeleri
Büyükşehir Belediyesi’nin fidanlığını
süsledi. (Haber Merkezi)

Türkiye Büyük Millet Meclisi Kadın
Erkek Fırsat Eşitliği Komisyonu
(KEFEK) üyeleri Efes Tarlası Yaşam
Köyü’nü gezdi. Başkan Filiz Ceritoğlu
Sengel, Toprak Okulu, Tohum Merkezi,
Köy Enstitüleri Anı Odası ve plantasyon
alanlarını gezen komisyon üyelerine
Efes Selçuk’ta tarımsal kalkınma
hamlesinin merkezi olan Efes Tarlası
Yaşam Köyü hakkında bilgilendirme
yaptı. Başkan Sengel; "Gerçekten
dokunduğu her yeri cennet haline
getiren bütün annelerimizin Anneler
Günü’nü kutluyorum. Vefat eden
annelerimize Allah’tan gani gani
rahmet dilerken aynı zamanda anne
adaylarını da dünyanın en güzel
duygusuna sahip olacakları için
şimdiden tebrik ediyorum” dedi.
(Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay ile eşi Öznur Tugay, Anneler Günü nedeniyle,
önemli bir buluşmaya ev sahipliği yaptı. İzmir’deki şehit
anneleri ve eşleri, gazi eşleri ile Tarihi Havagazı

Fabrikası’ndaki etkinlikle bir araya gelen Tugay
çiftçi, konuklarıyla yakından ilgilendi. Programa

İzmir’in Menemen ilçesinde 95 yıl önce (1930)
Cumhuriyet karşıtı güçler tarafından katledilen
Asteğmen Mustafa Fehmi Kubilay’ın torunu
Bircan Kubilay ile eşi Kemal Kubilay ve gelini

Merve Kubilay, şehit, gazi ve muharip gazi
derneklerinin temsilcileri, İzmir

Büyükşehir Belediyesi meclis üyeleri
katıldı. 

Programda konuşan İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, Anneler Günü’nün
kutlanılan en özel günlerden biri
olduğunu söyledi. Tugay, “Çünkü
her bir evlat için anne, yeri
doldurulamayacak değerde, çok
özel bir insan. Her birimizin annesi
çok kıymetli. Bütün toplum olarak
annelerimize duyduğumuz sevgiyi dile
getirmeyi, anneler günü dolaysıyla bir
fırsat biliyoruz. Annelerimiz; bizleri

doğuran, hayata hazırlayan,
varlığımızı borçlu olduğumuz
insanlar. Annelerimize bir gün
yetmez. Her gün onlara
sevgimizi göstermeliyiz.
Onlarla olabildiğince hayatı

paylaşmamız lazım” dedi. Konuşması sırasında duygu
dolu anlar yaşayan Başkan Tugay, katılımcıları da
duygulandırdı. Tugay, şunları söyledi: “Bugün pek çok
anne için Anneler Günü özel ama biliyoruz ki vatan
kahramanlarımızın değerli anneleri için çok başka bir
anlam taşıyor. Sizi yalnız bırakmayacağız. Acınızı
dindirmenin mümkün olmadığını biliyorum ama o acıyı
paylaşmak adına sizlere biraz da olsa bu hayatı
çekilebilir hale getirmek adına bizden istediğiniz her
şeyi yapmaya hazırım. Bu vatanın ve milletin her bir
evladı sizin için çok şey yapmak zorunda. En başta bu
ülkeye ve değerlerine sahip çıkacak, ihanet etmeyecek.
Madem sizler evlatlarınızı, eşlerinizi, babalarınızı bu
yolda bu vatana verdiniz, sizlere ve sizin gibi insanlara
hizmet etmek geride kalan herkesin boynunun
borcudur.” 

Her bir annenin ellerinden öptüğünü de dile getiren
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,
“Her biriniz benim annemsiniz. Sizin evlatlarınız, bizim
çocuklarımız… Hayat böyle. İyi günü var kötü günü var.
Elimizde olamayan acılara bazen maruz kalıyoruz.
Böyle zamanlarda bizler bir millet olmayı, bir aileyi
olmayı başarabildiğimiz sürece, herhangi bir zamanda
birinizin başına gelebilecek acıyı hep birlikte
göğüsleyebilme şansımız olur. Kaybettiğiniz bütün o
güzel insanların ruhları şad olsun. Anneler gününüz
kutlu olsun, sizleri seviyoruz” ifadelerini kullandı.
Programın sonunda Türkiye Harp Malulü Gaziler,
Şehit, Dul ve Yetimleri Derneği İzmir Şube Başkanı
Recep Doğru ile tüm şehit anneleri adına şehit Annesi
Gülperi Çiçek, Tugay’a çiçek verdi. Günün anısına
katılımcılara çiçek de dağıtıldı. (Haber Merkezi)

Balçova Belediye
Başkanı Onur Yiğit,
anneler günü nedeniyle
temsili olarak 3 anneyi
ziyaret etti. Yiğit 'in ilk
durağı, 19 Mayıs'ta 100
yaşına girecek olan
Macide Alparslan oldu.
Alparslan'a doğum günü
pastası götüren Yiğit, "Ne
yapsak annelerin hakkını
odeyemeyiz" dedi. Daha
sonra 100 yaşındaki Fatma
Oklu'yu ziyaret ederek
anılarını dinleyen ve Balçova'nın
eski yılları üzerine sohbet eden
Onur Yigit, son olarak Fazilet
Kurt'un evine konuk oldu ve
anneler gününü kutladı. Eşi
Ayşegül Yiğit'in de eşlik ettiği
Başkan Yiğit, şunları söyledi:
"Keşke imkanımız olsa Balçovalı
tüm anneleri ziyaret edebilsek.
Ama bugün 3 annemize konuk
olduk. Tüm Balçovalı anneler

adına onların ellerini öptük. Ben
başta eşim, annem, Balçovalı
annelerimiz ve tüm annelerin
anneler gününü kutluyorum. Bir
ömür boyu sığınılacak en güvenli
liman, kalbiyle yolumuzu
aydınlatan en büyük rehberdir
anneler. Tekrar varlığıyla dünyayı
güzelleştiren tüm annelerin
Anneler Günü kutlu olsun."
(Haber Merkezi)

Başkan Yiğit’ten Macide 
Teyze’ye 100 yaş pastası

Konak’ta imzalar sanata
Konak Belediyesi ve Darağaç

Kolektifi Derneği arasında,
kentin kültür ve sanat hayatının
gelişimine yönelik etkinliklerde
ve hizmetlerde iş birliği amacıyla
protokol imzalandı. “Ortaklaşa:
Kültür, Diyalog ve Destek
Programı”ndan hibe destekli
“Darağaç Fermantasyon”
projesini de birlikte sürdüren
Konak Belediyesi ve Darağaç
Kolektifi Derneği, atılan

imzalarla işbirliğini genişletti.
Başkan Mutlu, “Darağaç
Kolektifiyle birlikte devam
ettirdiğimiz bir projemiz var.
İmzaladığımız protokolle sanata
açtığımız alanı daha da
büyütüyoruz. Bu yıl onuncu
kuruluş yıldönümlerini kutlayan
Darağaç Kolektifi ile sanatı
çoğaltmaya devam edeceğiz”
ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi
İZELMAN AŞ bünyesindeki
Yuvamız İzmir Çocuk Etkinlik
Merkezleri Anneler Günü’nü
eğlenceli ve renkli etkinliklerle
kutladı. Yuvamız İzmir Çocuk
Etkinlik Merkezlerindeki
etkinliklerde çocuklarıyla
birlikte oyun oynayan, yoga
yapan, dans eden, boyama
yapan anneler duygusal anlar
da yaşadı. Bu etkinliklerden
birinde Yuvamız İzmir Ataşehir
Çocuk Etkinlik Merkezi’nde
çocuklar ve anneleri yoga
eşliğinde “Sevgi Müzesi”
yolculuğuna çıktı. Çocuklar,
yolculuk sonunda ulaştıkları

müzede resim olmayınca
annelerinin giydikleri beyaz
tişörtlerinin arkasına resim
yaptı. Müzenin olmayan
görsellerini annelerinin
tişörtlerine çizdikleri
resimlerle tamamlayan
çocuklar, çizdiklerini anlatıp
duygularını söyleyince
annelerin gözleri doldu.
Etkinliğe katılan anneler,
çocuklarıyla böyle özel bir
zamanı yaşadıkları için çok
mutlu olduklarını dile getirdi.
Anneler, çocuklarına bol bol
sarılarak, yoga sayesinde
onların kalp atışlarını
dinleyerek geçirdikleri Anneler

Günü etkinliği için Yuvamız
İzmir yetkililerine ve merkezin
eğitmenlerine teşekkür etti.
Yuvamız İzmir Çocuk Etkinlik
Merkezleri Müdürü Eda
Kaygusuz, “İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanımız Dr. Cemil
Tugay’ın talimatıyla yeni
merkezler açıyor, daha çok
çocuğumuza ulaşıyoruz. Her
çocuğun eşit bir gelecek hak
ettiği bilinciyle eğitimde fırsat
eşitliği sağlamaya devam
ediyoruz. Annelere
çocuklarıyla birlikte
geçirdikleri özel anlar
yaşatabildiysek ne mutlu bize”
dedi. (Haber Merkezi)
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Kanada ve İzmir 
ilişkileri gelişecek

Meslek Fabrikası’ndan
GLÜTENSİZ MÜJDESİ

Başkan Günel’den
uyarı ve müjdeler 
Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel,
yüksek turizm sezonunun başlamasına
sayılı günler kala, esnaf ile buluşarak
sorun, talep ve önerileri dinledi. 2025 yılı
turizm sezonunun hayırlı ve bereketli
geçmesi dileğinde bulunan Başkan Ömer
Günel, esnafa bir de müjde verdi. Tarihi
Kervansaray’ın sezon boyunca otantik
etkinliklere ev sahipliği yapacağını ifade
eden Başkan Günel, bu durumun çarşı
esnafına önemli bir katkı sağlayacağını
söyledi. Başkan Günel “Tüm esnafımızdan
sıfır işgaliye kuralına uymalarını,
çarşılarımızda görüntü kirliliğine neden
olabilecek plastik masa, sandalye gibi
unsurlara izin vermemelerini ve temizlik
konusunda gerekli hassasiyeti
göstermelerini bekliyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)
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Başkan Tugay’ın en
DUYGUSAL ANLARI
İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay,
Anneler Günü
nedeniyle İzmir’deki
şehit anneleri, 
şehit ve gazi eşleri
ile buluştu, “Bu
millet sizin için çok
şey yapmak
zorunda” 
dedi

Cemil
Tugay

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, Kanada Büyükelçisi Kevin
Hamilton’ı ağırladı. Başkan Tugay,
Kanada’yı bu yıl 29 Ağustos-9 Eylül
tarihleri arasında gerçekleştirilecek olan
94. İzmir Enternasyonal Fuarı’na davet etti.
İzmir’de bulunan Kanadalı şirketlerin de
gündeme geldiği görüşmede, Kanada ile
kültürel ilişkilerin artırılması konuşuldu.
Karşılıklı öğrenci değişimlerinin yanında,
çeşitli aktivitelerin yapılabileceği de ifade
edildi. Görüşmede; İzmir Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreteri Ramazan
Tezcan, İzmir Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcısı ve ESHOT Genel
Müdürü Övünç Özgen ile bürokratlar da yer
aldı. (Haber Merkezi)

Cemil
Tugay

Kevin
Hamilton

İzmir Büyükşehir Belediyesi Meslek
Fabrikası Şube Müdürlüğü 9 Mayıs Dünya
Çölyak Farkındalık Günü kapsamında
glütensiz beslenen yurttaşlar için
kapsayıcı ve eşitlikçi bir adım attı.
Yiyeceklerdeki besinin emilmesini
engelleyen ve ince bağırsakta hasarlar
oluşturan bir sindirim sistemi hastalığı
olan çölyak hastalığına sahip kişiler,
glütensiz beslenebiliyor. Glütensiz gıdaya
erişebilmeleri hayati önem taşıyan çölyak
hastaları ve glütensiz ürün üretiminin
inceliklerini öğrenmek isteyenler Meslek
Fabrikası'nın atölyelerine katılım
sağlayabilecek. (Haber Merkezi)

Ömer
Günel
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Gazeteciler, Rize'nin doğal
güzelliklerini, tarihi zenginliklerini
ve yöresel lezzetlerini yakından

tanırken, düzenlenen toplantılarla da şehrin
turizm vizyonuna dair kapsamlı bilgiler
edindi. Ayder Yaylası’ndan Zil Kale’ye,
Çeçeva Çay Bahçesi’nden Rize Kalesi’ne
kadar uzanan dolu dolu bir keşif turuna
katılan konuklar, bölgeden etkilendiklerini
ifade ederek Rize Valiliği’ne teşekkür etti.

GÜÇLÜ BULUŞMA
Rize’de düzenlenen tanıtım toplantısına

Rize Valisi İhsan Selim Baydaş, Rize Vali
Yardımcısı Hüseyin Aydın, İl Kültür ve
Turizm Müdürü Alper Avluk, Rize Ticaret
Borsası Başkanı Mehmet Erdoğan, Ticaret ve
Sanayi Odası Başkan Vekili Cem Temizel,
Esnaf ve Sanatkârlar Odası Başkanı Güven
Aksoy ve Discover Kaçkar Direktörü Ceylan
Şensoy’un yanı sıra İzmirli gazeteciler ile
turizm acente temsilcileri katıldı.

DÖRT MEVSİMİN KENTİ
Toplantının en dikkat çeken konuşmasını

Rize Valisi İhsan Selim Baydaş
gerçekleştirdi. Baydaş, Rize’nin hem doğal
hem de kültürel zenginlikleriyle yalnızca yaz

sezonu değil, dört mevsim boyunca turistler
için cazip bir destinasyon olduğunu
vurguladı.

“Antalya ve İzmir'den Rize’ye doğrudan
uçuşlar mevcut. Yaklaşık 2 saatte
Karadeniz’in kalbine ulaşmak mümkün.
Ancak bu imkânın daha geniş kitlelerce

bilinmesi gerekiyor. İzmirli
hemşehrilerimizin Rize’de görecek,
hissedecek çok şeyi var,” diyen Vali Baydaş,

şehirde doğa, spor, sağlık ve kültür
turizminin gelişmesi için çalıştıklarını
belirtti.

“Discover Kaçkar markamızla yayla,
doğa ve macera turizmine; Kaçkar by
UTMB ile de uluslararası spor turizmine
güçlü adımlar atıyoruz. Rize artık dünyaya

açılıyor. Sizlerin de bu sürece katkısı çok
önemli. Burada edindiğiniz izlenimleri
şehirlerinizde paylaşmanız, bu güzelliklerin

daha fazla insana ulaşmasına vesile
olacaktır.”

Toplantıya katılan Rize Belediye Başkanı
Rahmi Metin de bir selamlama konuşması
yaparak basının ve turizm sektörü
temsilcilerinin desteğinin önemine değindi:

“Rize; yaylaları, çayı, tarihi eserleri ve
mutfağıyla büyük bir potansiyele sahip. Bu
potansiyeli harekete geçirmek için kamu
kurumlarıyla, basın mensuplarıyla ve özel
sektörle birlikte hareket etmek zorundayız.
Bugün burada bulunan herkes, bu ortak
vizyonun bir parçasıdır.”

Rize Belediyesi tarafından hazırlanan
“Show Me Rize” tanıtım filmi de toplantı
sırasında izletildi. Katılımcılar, filmin şehrin
ruhunu yansıttığını ve tanıtımda etkili
olacağını ifade etti.

GAZETECİLER GÖZLEMLEDİ
Toplantının ardından Rize protokolü ile

İzmir ve Antalya’dan gelen gazeteciler, yerel
medya temsilcileri ve turizm acenteleri
arasında karşılıklı fikir alışverişi yapıldı.
Katılımcılar, Rize’de gözlemledikleri olumlu
yönlerin yanı sıra, turizm altyapısında fark
ettikleri eksikleri de doğrudan yetkililere
iletme fırsatı buldu.

Gazeteciler ve turizm
profesyonelleri aşağıdaki
destinasyonları gezerek
bölgenin doğal ve kültürel

dokusunu yerinde
deneyimledi:
• Ayder Yaylası
• Fırtına Vadisi

• Zil Kale
• Palovit Şelalesi

• Rize Müzesi
• Çay Çarşısı

• Rize Kalesi
• Isırlık Tabiat

Parkı
• Çayeli Yaşam
Müzesi
• ÇAYMER –
Çay Üretim
Süreci
• Çeçeva Çay
Bahçesi
• İkizdere –
Handüzü
Yaylası
• Ridos
Termal
Tesisleri
• Manle
Şelalesi –
Flora Handüzü

‘Rize, yılın 12
ayı keşfe açık’
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YUNUS
KARAKAYA

Rize Valiliği ile Ege Bölgesi Rize Dernekleri
Federasyonu iş birliğiyle düzenlenen tanıtım

programı kapsamında İzmir’den Rize’ye
gelen gazeteciler, Karadeniz’in yeşil

cennetinde unutulmaz bir deneyim yaşadı

İşte Rize’de 
keşfedilen rotalar
İşte Rize’de 
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İşte Rize’de 
keşfedilen rotalar
İşte Rize’de 
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İşte Rize’de 
keşfedilen rotalar
İşte Rize’de 
keşfedilen rotalar1924’TE İL OLDU

Rize’nin tarih öncesi hakkında bilgiler
sınırlı durumdadır. Kentin adının
kökeniyle ilgili çeşitli efsaneler varsa
da tam olarak bilinmemektedir. MÖ 2.
bin yıl başlarında tarım ve
hayvancılıkla
uğraşan bazı
toplulukların
yaşadığı
yörenin yazılı
tarihi MÖ 7.
yüzyılda
Miletli
denizcilerin
yaptıkları
seferlerle
başlar. Daha
sonra
Kimmer, Med
ve Pers
akınlarına
uğrayan yöre,
MÖ 180’de
Kral
Pharnakes’in
işgaline uğrar.
MÖ 1. yüzyılda
Partlar’ın eline geçen bölge, MS 10
yılında Roma egemenliği altına girer.
Karadeniz-İran ticaret yolu üzerinde

oluşu nedeniyle çekişme konusu olur
ve Doğu Roma İmparatorluğu(Bizans)
ile Sasaniler arasında birkaç kez el
değiştirir. 1071 Malazgirt Zaferi’nin
ardından Selçuklular’ın eline geçtiyse

de I. Haçlı Seferi
sonrasında Doğu
Roma
Hakimiyeti’ne geri
döner. 1204’teki
III. Haçlı
Seferi’nden sonra
Trabzon Rum
İmparator-
luğu’nun
egemenliğine
girer. Fatih Sultan
Mehmed devrinde,
1461 yılında kentte
Osmanlı
egemenliği başlar.
I. Dünya
Savaşı’nda 9 Mart
1916’da Rus işgali
yaşayan Rize, 2
Mart 1918’de
kurtulur. Bu

tarihten sonra Trabzon vilayetine
bağlı sancak merkezi olan kent,
Cumhuriyet sonrasında 1924’te il olur.



SAYFA  09 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

12 Mayıs 2025 Pazartesi 9EKONOMİ Editör: Hakan Serbest Tasarım: Caner Tok

Türkiye’nin dünya lideri olduğu çekirdeksiz kuru üzüm, kuru kayısı ve kuru incirde 
ihracat yüzde 9’luk artışla 924 milyon dolardan 1 milyar 5 milyon dolara yükseldi

Çekirdeksiz kuru üzüm ihracatı
yüzde 10’luk artışla 360 milyon
dolardan 396 milyon dolara
ulaşırken, kuru incir ihracatı yüzde
28’lik artışla 228 milyon dolardan
292 milyon dolara ilerledi.  Geçen
sezonki ihracat tutarının yüzde 6
gerisinde kalan kuru kayısıdan elde
edilen döviz tutarı 317 milyon dolar
olarak kayıtlara geçti. Çekirdeksiz
kuru üzüm, kuru kayısı ve kuru incir
ihracatı döviz bazında yüzde 9
artarken, miktar bazında yüzde
16’lık düşüş yaşadı. Ege İhracatçı
Birlikleri kayıtlarına göre 2023/24
sezonunda Türkiye, 269 bin tonluk
kuru meyve ihraç etmişken, 2024/25
sezonunun aynı döneminde 226 bin
tonluk kuru üzüm, kuru kayısı ve
kuru incir ihraç etti. 

KURU MEYVE AMBARI
Türkiye’nin dünya kuru meyve

ambarı olduğunu dile getiren Ege
İhracatçı Birlikleri Sürdürülebilirlik
ve Organik Ürünler Koordinatörü
ve Ege Kuru Meyve ve Mamulleri
İhracatçıları Birliği Başkanı
Mehmet Ali Işık, Türk üreticilerinin
bin bir emekle ürettikleri kuru
meyveleri Türk ihracatçılarının
dünyanın dört bir tarafına ihraç
ederek katma değere

dönüştürdüklerini paylaştı. Dünya
Sağlık Örgütü’nün sağlıklı ürünler
kategorisinde yer alan çekirdeksiz
kuru üzüm, kuru kayısı ve kuru
incirin hem ihraç pazarlarında hem
de Türkiye’de tüketiminin artması
için çaba gösterdiklerini anlatan
Işık, “Sağlıklı nesiller için sağlıklı
kuru meyvelerimizin tüketiminin
artması için var gücümüzle
çalışıyoruz. Üreticilerimiz kaliteli ve
gıda güvenliği sağlanmış kuru
meyveleri üretirken bizler Fuarlar,
URGE Projeleri ve
TURQUALITY Projeleri, ticaret

heyetleri ve alım heyetleriyle kuru
meyvelerimizi pazarlıyoruz. 7’den
70’e her nesil kuru meyvelerimizi
gönül rahatlığıyla tüketebilir” diye
konuştu. Mart ve Nisan aylarındaki

soğuk havalar ve don olayı
sonrasında kayısı ve üzüm
bölgelerinde önemli kayıplar
oluştuğunu aktaran Başkan Işık,
şöyle devam etti: “36 ilde yaşanan
ve son yılların en büyük kayıplarına
neden olan don olayı sonrasında
Devletimizin şefkat elini kayısı ve
üzüm üreticilerimize ve
işletmelerimize uzatmasını ve
desteğini arttırmasını bekliyoruz”
dedi. Türkiye’den en çok
çekirdeksiz kuru üzüm ithal eden
ülke 117 milyon dolarlık tutarla

İngiltere olurken,
Hollanda 48,5 milyon
dolarlık taleple zirve
ortağı oldu. Almanya
38,4 milyon dolarlık
Türk üzümü ithal ederek
adını üçüncü sıraya
yazdırırken, İtalya’ya 35
milyon dolarlık,
Fransa’ya 25 milyon
dolarlık çekirdeksiz kuru
üzüm ihraç ettik. 

Fransa 26 milyon
dolarlık, Almanya 25
milyon dolarlık Türk

kuru kayısısı ithal ederken, bu
ülkeleri 14 milyon dolarla
Avustralya ve 12,5 milyon dolarla
İngiltere izledi. (Haber Merkezi)

24. Uluslararası İşletmecilik Kongresi, Yaşar
Üniversitesi ve İzmir Sanayici ve İş İnsanları
Derneği (İZSİAD) iş birliğinde İzmir’de başarıyla
tamamlandı. Bu yıl ilk kez akademi ile iş dünyasını
aynı çatı altında buluşturan kongre, üç gün
boyunca akademi, sanayi ve kamu temsilcilerini bir
araya getirdi. Türkiye'nin dört bir yanından ve 15
farklı ülkeden gelen akademisyenlerin sunduğu
toplam 90 bildiri, işletmeciliğin bugünü ve
geleceğine dair önemli açılımlar sundu.
Kongre’nin son gününde de Kongre bayrağı 25.
İşletmecilik Kongresi’ni gerçekleştirecek olan Hacı
Bayram Veli Üniversitesi’ne teslim edildi. Kongre,
İzmir İktisat Kongre Merkezi'nde yapılan açılış
töreniyle başladı. Ardından üç gün boyunca Yaşar
Üniversitesi kampüsünde bildiriler, paneller ve
çalıştaylarla devam etti. Dijitalleşmeden döngüsel
ekonomiye, yapay zekâdan finansmana kadar pek
çok başlıkta hem akademik hem sektörel içerik

üretildi. Teori ile pratiği buluşturan kongre,
alanında öncü isimlerin katılımıyla tamamlandı. 

Açılış töreni sonrası yapılan kongrenin ilk
panelde sürdürülebilir lojistik politikaları ve sanayi
entegrasyonu öne çıktı.  Panelde yeşil lojistik,
karbon ayak izi azaltımı ve bölgesel tedarik zinciri
stratejileri değerlendirildi. Moderatörlüğünü
Yaşar Üniversitesi’nden Prof. Dr. Erhan Ada’nın
yaptığı Teknoloji Yönetimi ve Endüstri 4.0
panelinde Endüstri 4.0’ın işletmelere etkileri ve
dijitalleşmenin yol haritası tartışıldı. Panele
konuşmacı olarak Yaşar Bilgi Teknoloji ve Yazılım
Geliştirme Müdürü Ferudun Atakan, İnci Holding
OT/OPEX Müdürü Onuralp Kazım Tümer,
Monovi Bilgi Teknolojileri İş Geliştirme ve Proje
Direktörü Çağlar Turkal katıldı. Panelde yapay
zekâ destekli üretim, akıllı sistemlerin
entegrasyonu ve teknolojik dönüşümün KOBİ’ler
üzerindeki etkisi konuşuldu. (Haber Merkezi)

İtalya’daki payını 
artırma hedefinde

Bugün 1350’nin üzerinde çalışanı ve 7
adet üretim tesisi ile yeşil enerjiyle nihai
ürüne kadar üretim gerçekleştiren
Kardemir Çelik, İtalya’nın Milano
kentinde düzenlenen ve 386 şirket ile
yaklaşık 20 bin sektör profesyonelini
ağırlayan Made in Steel 2025 Fuarı’na
katıldı. Avrupa’nın en büyüklerinden biri
olarak nitelendirilen fuarda, Milano
Ticaret Ataşeleri Ahmet Erkan Çetinkayış
ve Kadir Eser, Ege Demir ve Demirdışı
Metaller İhracatçıları Birliği Başkanı
Yalçın Ertan ile birlikte çok sayıda
ziyaretçiyi ve sektör profesyonelini
standında ağırladı. Şirket, üç gün boyunca
iş bağlantılarını genişletirken, yeni iş
anlaşmalarının da temelini attı. Kardemir
Çelik Yönetim Kurulu Üyesi Özlem
Bakırel, “İtalya, Türkiye’nin çelik
ihracatında en büyük iki pazardan biri
haline geldi. Biz de İtalya pazarından
aldığımız payı daha da artırmayı
hedefliyoruz. İtalya’da olduğu gibi diğer
ülke pazarlarında da büyüme hedefimiz
bulunuyor" dedi. (Haber Merkezi)

Temiz Enerji sektöründe Türkiye’nin en
kapsamlı kümelenme adresi olan Enerji
Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği (ENSİA),
güneş enerjisi sektöründe dünyanın en
önemli fuarları arasında yer alan Intersolar’a
kurumsal üye temsilcilerinden oluşan bir
heyetle katıldı.  Almanya’nın Münih kentinde
7-9 Mayıs tarihleri arasında gerçekleşen
fuara, dünyanın farklı coğrafyalarından bin
800’den fazla şirket ve 100 binin üzerinde
profesyonel ziyaretçi katıldı. Heyette yer alan
ENSİA Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı
Tibet Arbak, Dernek bünyesindeki Temiz
Enerji Ur-Ge projesine dahil olan 15 şirketin
temsilcilerinden oluşan heyetin verimli iş
görüşmeleri gerçekleştirdiğini belirterek,
Türkiye’nin son yıllarda rüzgâr endüstrisinde

kaydettiği ivmenin Türkiye kaynaklı katılımcı
ve ziyaretçi sayısına yansıdığını görmekten
mutlu olduklarını söyledi. Türkiye’nin güneş
enerjisinde Nisan ayı sonu itibarıyla 22 bin
MW kurulu güce ulaştığını anımsatan Arbak,
2035 yılı için güneş ve rüzgâr enerjisi
toplamında belirlenen 120 bin MW kurulu
güç hedefini küresel ölçekte heyecan
yarattığını ve dikkatle izlendiğini sözlerine
ekledi. ENSİA Yönetim Kurulu Başkan
Yardımcısı Murat Çekirdek ise Yenilenebilir
Enerji’ye yönelik 2035 Yol Haritasının geçen
yıl güncellendiğini hatırlatarak, Türkiye’nin,
gelecek 10 yılda sadece rüzgâr ve güneş
enerjisinde 80 milyar doların üzerinde
yatırım yapacağını vurguladı.
(Haber Merkezi)

MÜNİH FUARI’NA ENSİA ÇIKARMASIMÜNİH FUARI’NA ENSİA ÇIKARMASIMÜNİH FUARI’NA ENSİA ÇIKARMASIMÜNİH FUARI’NA ENSİA ÇIKARMASIMÜNİH FUARI’NA ENSİA ÇIKARMASIMÜNİH FUARI’NA ENSİA ÇIKARMASIMÜNİH FUARI’NA ENSİA ÇIKARMASIMÜNİH FUARI’NA ENSİA ÇIKARMASIMÜNİH FUARI’NA ENSİA ÇIKARMASIMÜNİH FUARI’NA ENSİA ÇIKARMASIMÜNİH FUARI’NA ENSİA ÇIKARMASI
Trafikte

uyarı
olmadan

radar cezası
olur mu? 2
Trafikte dolaşanlar çok iyi bilirler, yazılı

olmayan bazı dayanışmalar
bulunmaktadır. Radar veya polis
çevirmesi olduğunu hisseden sürücüler
diğer sürücüleri uyarmaya çalışır ve
onların ceza yemelerini engellemeye
çalışırlar. Selektör yaparlar, korna
çalarlar, el/kol işaretleri yaparlar. Kısacası
hiç tanımadığınız insanlar size bir şey
anlatmaya ve sizi uyarmaya çalışırlar. Bu
yazılı olmayan dayanışma örneğine gülsek
mi gülmesek mi bir yorum
getiremeyeceğim ancak, insanların
kendilerini ani bir uygulama ile karşı
karşıya kalmış olmaları ve bu nedenle bir
sıkışmışlık, zorda kalma hissine
kapıldıklarını ve başkalarını da aynı
duruma düşmekten korumaya çalışarak
dayanışmaya çalıştıklarını anlamak zor
olmasa gerek. 

Peki idarenin aslında toplumun iyiliği
ve trafiğin güvenli seyrini temin etmeye
çalıştığı uygulamaya karşı bu cephe alma
ve dayanışma içine girmesi ne kadar
doğru? Bir önceki yazımızda işte Avrupa
Birliği Bakanlar Konseyi tam da bu
durumu değerlendirmiş ve bizim de ülke
içi idari uygulamalarımızda tam da bu
nedenle arada bir kabul görerek
uygulanmıştır.

Yargıtayımız da benzer bir davranışı
sergilemiş. Radarla hız denetiminin kara
yolunun hangi kesiminde ve hangi
sürelerde yapılacağı konularında
sürücülerin, her şeyden önce trafik işaret
ve levhalarıyla bilgilendirilmesinin
zorunlu olduğuna hükmetmiş. 

Öncelikle kişilerin can ve mal
güvenliğini sağlamak amacıyla yapılması
gereken trafik denetimlerini, yol
kullanıcılarına ceza vermek amacıyla,
bilgilendirme yapmadan, adeta tuzak
kurarak gizlice bir kenara yerleşip, kural
ihlali yapmasını beklemek, trafik
kurallarının konuluş amacına uygun
olmadığı gibi, araç sürücülerine tuzak
kurulması anlamına geleceği, bu
durumun ise çağdaş hukuk devleti
ilkeleriyle bağdaşmayacağı ve kabul
edilemeyeceğini vurgulamış. Gerçekten
de medeni bir ülkede saklanıp kamufle
olarak yok kenarında vatandaşa tuzak
kurayım da cezayı yazayım gibi bir
düşünce ve uygulamanın olmaması
gerekir. Bu davranış karşısında işte
yukarıda anlatmaya çalıştığımız savunma
ve dayanışma tavırları gelişir ki bu da
aslında idare ile dayanışma içinde
olunması gerekirken, karşı karşıya
gelinmiş olması gibi bir sonuca götürür
bizi.

UYARI İŞARETİ
Radar kontrolünün yapıldığı yerde

genel hız kuralı dışında radar kontrolüne
ilişkin uyarı işaretinin de yapılması
gerekmektedir. Ancak bu şekilde gerekli
yasal uyarının usulüne uygun şekilde
yapıldığından söz edilebilecektir. 

Ancak olayda hız nedeniyle para cezası
kesen idare; hem 2918 sayılı Karayolları
Trafik Kanunu ve hem de Karayolları
Trafik Yönetmeliğinde hız sınırlarına
ilişkin düzenlemeler bulunmakla birlikte
radar uygulaması yapıldığının ayrıca
bilgilendirilmesine ilişkin bir
uygulamanın olmadığı iddiasında
bulunmuştur.

İçişleri Bakanlığı, karayollarındaki
trafik düzenini sağlamak ve denetlemekle
görevlidir. Bu hizmeti tüzük, yönetmelik,
tebliğ, genelge ve diğer metinler
düzenlemek suretiyle yerine getirir. Bu
doğrultuda Trafik Denetimlerinde ve
Trafik Kazalarında Alınacak Önlemler
İlişkin Yönerge hazırlanmıştır.
Yönergede radarla hız denetimine ilişkin
34. Maddesindeki düzenleme şu
şekildedir: “ Sabit denetim yapılması
durumunda radar aracı, karayolunun her
iki yönünde kolayca görülebilecek ve
trafiği tehlikeye düşürmeyecek şekilde
konuşlandırılır.” Yönergenin 47. Maddesi 

“ Trafik kurallarına uyma düzeyini
artırmak, trafik güvenliğini sağlamak ve
yol kullanıcılarını bilgilendirip,
bilinçlendirmek amacıyla, denetimin
karayolunun hangi kesimlerinde, hangi
sürelerde yapılacağı ve hangi konumlarda
yoğunlaştırılacağı ve bunlarla ilgili risk
bilgileri, neden-sonuç ilişkileri ve denetim
sonuçlarının açıklanmasında usul ve yerel
medya ile diğer iletişim araçlarından
azami ölçüde faydalanılır” şeklinde ifade
içermektedir. Gerek Trafik İşaretleri
Hakkında Yönetmelik ve gerekse ilgili
yönerge uyarınca; radarla hız denetiminin
karayolunun hangi kesiminde ve hangi
sürelerde yapılacağı konusunda yol
kullanıcılarının bilgilendirilmesi gerektiği
sonucuna varılmış ve emsal karar
oluşturduğundan; “açıklık ve uygun
araçlarla haberdar etme” ilkesi gereği
uygulamaya esas alınmaktadır. Ancak hız
yapmamak tabii ki en güzelidir.

HERİS

İZMİRİNAVUKATI
NURDANherisnurdan7@gmail.com

İşletmecilik Kongresi 
gelenek haline geliyor

Muhteşem üçlüden
1 milyar dolar geldi
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İzmir Olgunlaşma
Enstitüsü Kültür Sanat
Merkezi, Anneler Günü’ne
özel anlamlı bir buluşmaya
ev sahipliği yaptı.
Öğretmenler ve öğretmen
annelerinin katılımıyla
gerçekleştirilen kahvaltı
etkinliğine, İzmir İl Millî
Eğitim Müdürü Dr. Ömer
Yahşi, İzmir İl Millî Eğitim
Müdür yardımcısı İlker
Erarslan ve
Karşıyaka
İlçe Millî
Eğitim
Müdürü Arzu
Günaydın ve
öğretmenler
ile onların
öğretmen
anneleri
katıldı. İzmir
İl Millî Eğitim
Müdürü Dr. Ömer Yahşi,
annelik ve öğretmenlik

arasındaki derin
bağa dikkat
çekerek,
öğretmenlerin
toplumda taşıdığı
değeri vurguladı.
Yahşi, "Anneler,
zorluklarımızı
paylaştığımız,
sevinçlerimizi

birlikte kutladığımız,
hayatın her anında bize

rehberlik eden en kıymetli
varlıklardır" diyerek
anneliğin gücüne vurgu
yaptı. Annelerin toplumdaki
rolüne değinen Yahşi,
"Evlatlarına her koşulda
kalbinde yer açan
annelerimize sonsuz saygı
ve teşekkürlerimi
sunuyorum" diyerek
sözlerini tamamladı. 
(Haber Merkezi)

Bornova Belediyesi’nin Köyde-İz Projesi
kapsamında Beşyol Mahallesi'nde kadın sağlığı,
fizik tedavi, diş sağlığı, diyabet ve tansiyon
konularında sağlık eğitimleri verildi. Bornova
Belediye Başkanı Ömer Eşki projeyle kırsalda
sağlıklı yaşam bilincini artırmayı hedeflediklerini
vurguladı. Bornova Belediyesi’nin kırsal
mahallelerde başlattığı “Köyde-İz” Projesi, sağlık
eğitimi ayağıyla devam ediyor. Kavaklıdere ve
Çamiçi’nin ardından bu kez Beşyol Mahallesi'nde
düzenlenen etkinlikte, kadın sağlığı ve hastalıkları,
fizik tedavi ve egzersizler, diş sağlığı, diyabet ve
tansiyon gibi konularda kapsamlı eğitimler verildi.
Bornova Belediyesi Başkan Yardımcısı Duygu
Bölük’ün de katıldığı eğitimler, mahalle sakinleri
tarafından büyük ilgi gördü. (Haber Merkezi)

Bornova’da sağlık 
eğitimi köylerde!

İEÜ Medical Point Hastanesi, sürekli iyileştirme ve
verimlilik odaklı çalışmalarına bir yenisini daha
ekledi. Medical Point bünyesinde, Kaizen ve Kalite
İyileştirme ve Geliştirme Müdürlüğü iş birliğiyle
yürütülen projeler kapsamında, yöneticilerin ve
Sürdürülebilirlik Komitesi üyelerinin katılımıyla özel
bir Kaizen Etkinliği düzenlendi. Etkinlikte, yalın

düşünce ve sürekli gelişim kültürü bir kez daha
vurgulandı. Kaizen Enstitü Türkiye Genel Müdürü Dr.
Muhsin Güneşlik’in konuk olarak katıldığı etkinlikte,
süreç iyileştirme uygulamaları üzerine bilgi ve
deneyim paylaşımı yapıldı. Küçük ama sürekli atılan
adımların iş süreçlerine olan etkisi, somut
örneklerle ele alındı. (Haber Merkezi)

Medical Point’te Kaizen etkinliği 

Öğretmen anne-kızların
‘Anneler Günü’nü kutladı

Genç zihinlerin bilim ve 
teknoloji ile buluşması
Özel KOSBİ Zülfü-Mevlüt Çelik Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nin,
gelenekselleşen KOSBİFEST Bilim Şenliği’nde coşkulu bir çekişme vardı

Okulun bahçesinde düzenlenen
ve öğrencilerin bilimsel, teknolojik
ve kültürel projelerini kamuoyuyla
buluşturduğu festival, gençlerin
yaratıcılığına ve üretkenliğine sahne
oldu. Festivale; KOSBİ Yönetim
Kurulu Başkanı Erol Diren,
Kemalpaşa İlçe Milli Eğitim Şube
Müdürleri, Kemalpaşa Belediyesi
temsilcileri, KOSBİ yöneticileri,
kurum amirleri, AFAD üyeleri, çok
sayıda firma temsilcisi, öğretmenler,
öğrenciler ve veliler katıldı. Açılış
töreninde okul bandosu, halk
oyunları, modern dans gösterisi ve
Grup Yüksek Voltaj’ın sahne
performansı izleyicilerden tam not
aldı.

İŞ BİRLİKLERİ
Festivalde, öğrenci projeleri

kadar sanayi iş birlikleri de öne çıktı.
Firma temsilcilerinin açtığı stantlar,
okul-sanayi iş birliğinin güzel bir

örneği oldu. KOSBİ Yönetim
Kurulu Başkanı Erol Diren, açılışta
yaptığı konuşmada gençler için bilim
ve tekniğin önemine vurgu
yaparken; okul bağışçısı ve KOSBİ
Okul Mütevelli Heyeti Üyesi Ali
Rıza Çelik ise anne ve babasının
adını taşıyan okulda yapılan
çalışmalardan duyduğu memnuniyeti
dile getirdi.

“GURUR DUYUYORUZ”
Okul Müdürü Nuray Ardıç, “Her

geçen yıl daha büyük bir ilgiyle
karşılanan KOSBİFEST,
öğrencilerimizin bilgi ve becerilerini
sergileme imkânı bulduğu, aynı
zamanda sanayi ile eğitim arasındaki
köprüyü güçlendiren bir platform
hâline geldi. Öğrencilerimizin
başarılarıyla gurur duyuyoruz.
Destek veren tüm kurum ve
kuruluşlara teşekkür ediyor, bu iş
birliğinin gelecekte daha da
büyüyeceğine inanıyoruz,” dedi.
Ardıç, katkı sunan firmalara

teşekkür plaketi takdim etti.
Festivalde dikkat çeken bir diğer

an ise ödül töreniydi. FRC Destan
Takımı, Bosphorus Regional’da
Türkiye ikinciliği kazanarak ödülünü
Erol Diren’in elinden alırken; The
Maest Robot Robotics Türkiye Final
Etabı’nda Türkiye birinciliği ve
ikinciliği elde eden öğrenciler ile
danışman öğretmenleri, ödüllerini
Hüseyin Eren ve Ali Rıza Çelik’ten
aldı.

AFAD ile yapılan protokol
kapsamında festivale katılan AFAD
üyeleri ve kurtarma köpekleri,
özellikle öğrencilerin ilgi odağı
olurken; KOSBİ UGO topluluğunun
TEV yararına düzenlediği gençlik
kermesi de farkındalık yarattı.
Festival, öğrencilerin teknik,
teknolojik, sanatsal ve kültürel
alanlarda hazırladığı atölye
çalışmalarıyla sona erdi. (Haber
Merkezi)
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Pazar günleri ve dini bayramlarda yayınlanmaz.

Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Güneş tepede, çay taze, gevrek
çıtır... Daha ne olsun?
Bazı sabahlar diğerlerinden

daha kıymetlidir. Hani öyle “bugün
pazarmış, yat biraz daha” dediğimiz
sabahlardan bahsetmiyorum. Yazın
pazar sabahı dediğin... O bambaşka bir
şey. Alarm çalmadan uyanmışsın,
gözlerini açmadan önce bir meltem
girmiş pencerenin arasından yüzünü
tatlı tatlı yalıyor. Henüz kedi bile
esniyor, sokaklar sessiz ama umut
dolu. Kuşlar “günaydın” diyormuş gibi
cıvıldıyor ama seni aceleye
çağırmıyorlar. Bak dinle, “Yavaş yavaş
kalk, çay suyu koy” der gibi ötüyorlar.

Yazın pazar sabahı uyanmak için
acele edilmez. Çünkü bilirsin, hiçbir
yere geç kalmazsın. Ne trafik var ne
koşuşturma... Mahallede tek hareket
eden şey, fırının önünde sabah
ekmeğini bekleyen birkaç kişinin yavaş
adımları. Komşunla bir örnek
giydiğiniz pijamalarla gözler hafif
buğulu selamlaşmalar… Çünkü yazın
pazar sabahı, sadece kahvaltı değil,
muhabbet de edilir canım!

Eğer o sabah şanslıysan — ki yazın
pazar sabahı evdeysen muhtemelen
şanslısındır — balkon gölgede
kalmıştır. Üzerine ince bir t-shirt, eline
taze demlenmiş bir çay, ayağına da o
yıllardır sana hizmet eden ama artık
yıpranmış terliklerden geçirirsin.
Masaya bir tabak peynir, domates,
zeytin koyarsın. Üzerine mis gibi
zeytinyağı ve kekik. Mis gibi yaz
domatıyla yapılmış menemen; tavaya
iki biber atıp yumurtayı da şöyle bir
karıştırdık mı of of of… Yanına karpuz
bile olur bazen, ne var yani? Yaz bu!
Karpuz sabah da yenir, öğlen de ve
tabii akşam da. Hele yanında beyaz
peynir varsa, günün en iyi kararını
vermişsin demektir.

ZAMAN YAVAŞLAR
Yazın pazar kahvaltısı sadece

doymak için değildir. O masa uzadıkça
sohbet uzar, sohbet uzadıkça zaman
yavaşlar. Bir yandan “havalar da çok
sıcak değil mi?” diye şikayet edilir, bir
yandan “ama oh iyi geldi sabah
serinliği” denir. Masada illaki biri fazla
demli çay içer, biri domatesi kabuğuyla
mı soyulsun mu tartışmasına girer, biri
de "ben diyetteyim" der ama ekmeğin
ucunu sucuğa banmadan duramaz.
Yani o masada gerçeklik vardır.
Süslenmemiş, filtresiz bir huzur.

Yazın pazar sabahında sadece
insanlar değil, kediler de başka olur.
Onlar bile fazla hareket etmez.
Gölgeye kıvrılırlar, bazen ön
bacaklarını uzatır, bazen sadece
kuyruklarını kıpırdatırlar. “Sen de otur,
hiçbir yere gitme” der gibi... Sanki bu
sabah, herkesin hakkıymış gibi. Kavun
dolapta serinler, yoğurt kaşıklık olur.
Hatta “dondurma sabah da yenir”
diyenler çok ciddiyim ki haklı çıkar.
Çünkü yaz, kuralları bozar. Pazar
sabahları ise yazın özgürlüğünü ilan
ettiği gündür. Özetle sevgili okur, yaz
sabahı diye bir şey var. Hele ki
pazarsa... O sabahın kokusu bile
başka. Sanki deniz biraz daha yakın,
rüzgar biraz daha nazik, sen biraz daha
kendine yakınsın. O sabah ne
giyeceğini düşünmüyorsun ne
söyleyeceğini tartmıyorsun. Çünkü
kimse senden bir şey beklemiyor. Tek
görev: keyif yapmak.

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Pazar
sabahı
kahvaltısı

ayla1kublay1@gmail.com

Ömer
Yahşi
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İzmir Orman İşletme Müdürlüğümüz Yangın Hizmetlerinde Kullanılmak Üzere
Kişisel Koruyucu Donanım ve Yangın Söndürme Malzeme Alım İşi mal alımı 4734
sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek
olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı
bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2025/661062
1-İdarenin
a) Adı : ORMAN BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ-İZMİR DİĞER ÖZEL 

BÜTÇELİ KURULUŞLAR ORMAN GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : 1743 sokak No: 29 35530 Aksoy KARŞIYAKA/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2323695055 - 2323689749
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : İzmir Orman İşletme Müdürlüğümüz Yangın 

Hizmetlerinde Kullanılmak Üzere Kişisel Koruyucu 
Donanım ve Yangın Söndürme Malzeme Alım İşi

b) Niteliği, türü ve miktarı : 23 Kalem Yangın Söndürme Malzemesi 17 Kalem 
Kişisel Koruyucu Donanım Malzemesi
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : İzmir Orman İşletme Müdürlüğü Ambarı: 1743 Sk. No:29

Aksoy Mah. Karşıyaka/İZMİR
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip 15 gün içinde 

tek seferde teslim edilecektir.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalanması ile işin süresi başlar.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 04.06.2025 - 10:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : İzmir Orman Bölge Müdürlüğü 1743 Sok. No:29 Kat:1 

Oda No:112 AKSOY MAH. KARŞIYAKA/İZMİR
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1. Numune sunulması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye
ihalenin tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2221950)

KİŞİSEL KORUYUCU DONANIM VE YANGIN 
SÖNDÜRME MALZEMESİ ALIMI

BAYINDIR Belediye Spor
bünyesinde faaliyet gösteren Kız
Futbol Takımı, 2’nci Küçük
Menderes Havzası Spor
Oyunları’nda finalde Ödemiş Spor
Kız Futbol Takımı’nı 3-0 gibi net
bir skorla mağlup ederek
şampiyonluk kupasını kazandı.
Kupayı Bayındır’a getiren kızlar
ilçenin de gurur kaynağı oldu.
Kulüp Başkanı Zafer Yenier ve
Teknik Direktörleri Yüksel
Babayiğit ile birlikte Bayındır

Belediye Başkanı Davut
Sakarsu’yu makamında ziyaret
eden ve kupayı takdim eden Kız
Futbol Takımı oyuncu ve
yöneticileri, Sakarsu’nun
kendilerine verdiği desteklerle
elde ettikleri başarıdan dolayı
teşekkür etti. Başkan Davut
Sakarsu, teknik ekip ve
oyuncuları tek tek kutlayarak,
“Bayındır Belediye Spor Kız
Futbol Takımımızın, Ödemiş Yeni
Sahada oynanan karşılaşmada

Ödemiş Spor Kız Futbol Takımını
3-0 yenerek turnuvada
şampiyonluğa ulaşması bizleri
gururlandırmıştır. Bu anlamlı
zaferde emeği geçen tüm
sporcularımızı, teknik ekibimizi
ve destek veren ailelerimizi
yürekten kutluyor;
Bayındır’ımızın adını başarıyla
duyuran kız futbol takımımızla 
ne kadar övünsek azdır.
Başarılarının devamını
diliyorum” dedi. 

Yunus Efe
Süper Lig’in
radarında 

İZMİR'İN yetiştirdiği başarılı
teknik direktörlerden
Hüseyin Eroğlu,
kariyerindeki dördüncü
şampiyonluğu
Gençlerbirliği'nin başında
yaşayarak kentteki
futbolseverleri bir kez daha
gururlandırdı. 1'inci Lig'de
2022-23 sezonunda
Samsunspor'u şampiyon
yapan 52 yaşındaki tecrübeli
teknik adam, bu sezon da
Başkent ekibini ilk 2'den
Süper Lig'e taşıyıp 3 yılda

2'nci kez aynı başarıya ulaştı.
Gençlerbirliği, şubat ayında
lige havlu atan Yeni
Malatyaspor'u sezonun son
maçında rahat bir oyunla
dize getirerek 4 yıl aradan
sonra Süper Lig'e geri
döndü. Gençlerbirliği'nde
18'inci haftada göreve
getirilen Hüseyin Eroğlu
takımın başında çıktığı 21
müsabakada 13 galibiyet, 6
beraberlik, 2 mağlubiyetle 45
puan toplayarak 2.1 puan
ortalaması yakaladı. (DHA)

BAŞKAN’IN ALTIN KIZLARI

ERKAN
KART
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İZMİR'DE Anneler Günü
etkinlikleri kapsamında 36.
Zübeyde Hanım Koşusu, 769
yarışmacının katılımıyla
gerçekleştirildi. Karşıyaka
Belediyesi tarafından Büyük
Önder Mustafa Kemal
Atatürk'ün annesi Zübeyde
Hanım'ın anısına
gerçekleştirilen koşu, saat
09.00'da Anayasa
Meydanı'nda başladı. Sahil,
Girne Caddesi ve Atatürk
Caddesi boyunca devam
eden koşu güzergahı,
Zübeyde Hanım Anıt
Mezarı'nda son buldu.
Koşuda sıralama genel
klasman ve 14 farklı yaş
kategorisinde yapıldı.
Karşıyaka Belediye Başkanı

Yıldız Ünsal, koşunun
Büyük Önder Mustafa
Kemal Atatürk'ün
Karşıyakalılara emaneti
Zübeyde Hanım'ı anmak,
hatırasını yaşatmak ve
annelere duyulan sonsuz
sevgi ve minneti paylaşmak
için düzenlendiğini söyledi.

Kadınlar genel
klasmanda Delfin Eylül Avcı
birinci, Ece Özkan ikinci,
Tuğçe Nur Şimşek üçüncü
oldu. Erkekler genel
klasmanda da Kaan Sarı
birinci, Mert Derin ikinci,
Mertcan Koşar üçüncülüğü
elde etti. Dereceye girenler,
ödüllerini Zübeyde Hanım
Anıt Mezarı'nda düzenlenen
törende aldı. (AA)

Karşıyaka’da Anneler Günü dolayısıyla
Zübeyde Hanım Koşusu gerçekleştirildi
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Adana 01 FK'yı seri penaltılar
sonucu 5-3 yenerek eleyen

Altınordu bugün Play-Off 2'nci
Tur'da eşleştiği Kastamonuspor'la

ilk maçına evinde çıkacak
METİN Oktay Yerleşkesi

Serpil Hamdi Tüzün
Sahası'nda oynancak
karşılaşma saat 16.00'da
başlayacak. Müsabakanın
biletleri 250 TL'den satılacak.
İzmir ekibinde sakatlıktan
çıkan ve Adana'da kadroda
yer almayan Kaan'ın
oynaması beklenmiyor.

Eşleşmenin ikinci maçı 16
Mayıs Cuma günü
Kastamonu'da oynanacak.
Kırmızı-lacivertliler rövanş
öncesi avantajlı bir skor elde
etmeyi hedefliyor. Altınordu,
bu sezon iç sahada
mağlubiyet yüzü görmeyen
Kastomunuspor'u elerse
grup finalinde Batman
Petrolspor'un rakibi olacak.
Normal sezonda İzmir'de 1-0
yendiği Kastamonu
temsilcisine deplasmanda 

2-0 kaybeden Altınordu
rakibini Play-Off'ta
eleyerek 1'inci Lig
hedefini sürdürmek
istiyor.

Altınordu Teknik
Direktörü Namet Ateş,
Kastamonuspor ile
eşleşmede hem içeride hem
de dışarıda oynanacaklarını
hatırlatarak,
"Kastamonuspor benim
adıma Altınordu’nun başında
iç sahada çıkacağım ilk maç
olacak. Takımın başına
geldikten sonra İskenderun
ve Sarıyer ile ligde
deplasmanda oynadık. Adana
01 FK Play-Off maçı da
dışarda oynandı. İlk kez
taraftarımızın önünde maça
çıkacağız. Taraftarlarımızı da
bu maça davet ediyorum"
dedi. (DHA)

2'NCİ Lig Beyaz Grup'ta sezonu
küme düşerek tamamlayan
Altay'da genç savunma oyuncusu
Yunus Efe Sarıkaya'nın Süper Lig
ekiplerinin radarına girdiği
öğrenildi. Süper Lig kulüplerinde
görev yapan scout ekiplerinin
Altaylı kurmaylardan genç
futbolcuyla ilgili detaylı bilgiler
aldığı belirtildi. Siyah-beyazlı
formayla ligde oynadığı 32 maçın
30'unda ilk 11'de şans bulan 19
yaşındaki stoper toplam 2738
dakika sahada kaldı. Ligde 1 kez
rakip fileleri sarsan Yunus Efe,
ocak ayında U19 Milli Takımı'nın
kampına katılmıştı. (DHA)

Hüseyin Eroğlu
gururlandırdı
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İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin ev
sahipliğinde Demos Fuarcılık tarafından

bu yıl ikinci kez 7-11
Mayıs tarihlerinde

düzenlenen İAAF-
İzmir Sanat ve
Antika Fuarı,
Fuar İzmir'de
kapılarını açtı.

Dünyanın dört
bir yanından

sanatçıları ve
galerileri ağırlayan fuar,

İzmirli sanatseverlerden de büyük ilgi
gördü. 1500’ün
üzerinde yerli ve
yabancı
sanatçının eseri
ile 8 binden
fazla resim ve
heykelin
beğeniye
sunulduğu İAAF-
2. İzmir Sanat ve
Antika Fuarı’nda çeşitli
etkinliklerin yanında Gülsin Onay, Kerem
Görsev, Hakan Aysev konserleri de büyük
ilgi gördü. (Haber Merkezi)

GENÇLİK UNUTMADI
Çiğli Belediyesi, 19 Mayıs Atatürk’ü
Anma, Gençlik ve Spor Bayramı
öncesinde kutlamalara anlamlı bir
etkinlikle start verdi. Doğal
güzelliğiyle İzmir’in simgelerinden
biri olan İzmir Kuş Cenneti’nde
düzenlenen ‘Gençlik Yürüyüşü’,
‘1919’dan Geleceğe Yürüyoruz
Atatürk’le’ sloganıyla yüzlerce genci
bir araya getirdi. Çiğli Belediye Meclis
Üyeleri, gençlerle birlikte yürüyerek
dayanışma mesajı verdi.

VATANIN TAPULARI
Yürüyüşün ardından gençlere, Türkiye
Cumhuriyeti’nin diplomatik temel
taşlarını anlatan “Vatanın Tapuları:
Lozan ve Montrö” kitabı hediye edildi.
Kitap hediyesiyle gençlerin tarihsel
bilinçlerinin güçlendirilmesi
hedeflenirken, aynı zamanda Atatürk'ün
"Gençlik Geleceğimizdir" sözünün altı
bir kez daha çizildi. Kutlamalar, 
11-15 Mayıs tarihleri arasında
düzenlenecek olan Tenis Turnuvası ile
devam edecek.  (Haber Merkezi)

Dillere destan çileğe
dillere destan festival
15. Emiralem Çilek Festivali, yüzbinlerin en tatlı ve lezzetli buluşma noktası olarak başladı.
İzmir'in her noktasından gelen vatandaşlar, Oğuz Görceğiz ve Mustafa Ceceli konserleriyle coştu
15. KEZ ‘MERHABA’ DEDİ
Türkiye'nin en lezzetli festivalleri
arasında yer alan Emiralem Çilek
Festivali, kapılarını 15. kez açtı. Yaklaşık 
7 bin tonluk rekoltesiyle İzmir'in çilek
üretiminin yüzde 55'ini karşılayan
Emiralem'de yüz binlerce vatandaşın
katılımıyla ilk gün coşkusu yaşandı.
Üretici ve tüketiciyi bir araya getiren
festival, 7'den 77'ye her yaştan vatandaşa
hitap eden etkinlikleri, renkli stantları,
gün boyu müziğiyle büyük ilgi çekti.

ULUSLARARASI OLACAK
Konserler öncesinde festival alanını
dolduran binlerce vatandaşa hitap eden
Menemen Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan, "Emiralem'de yetişen çileğimiz
dünyaca ünlü bir tada ve aromaya sahip.
Bölgemize, ülkemize ve uluslararası
seviyede dünyaya tanıtmakla ilgili bir
irade ortaya koyuyoruz. İnşallah
önümüzdeki yıl düzenleyeceğimiz 16.
Emiralem Çilek Festivali'miz, uluslararası
seviyede olacak” dedi. (Haber Merkezi)

Sanat ve antikaya 
sanatçı izdihamı

Çok sayıda söz ve besteye imza atan
İzmirli müzisyen Ceren Akın yine
adından uzun süre söz ettirecek bir
çalışma ile müzik listelerine güçlü bir

giriş yaptı.
Üretken
kimliğiyle dikkat
çeken Akın,
sözleri
kendisine,
müziği ve
düzenlemesi

birlikte çalıştığı Toygar Ersoy’a ait
olan yeni teklisi “Sor Bir Kere” ile
dikkat çekti. Duygusal derinliğiyle
dinleyiciyi yakalayan bu yeni çalışma,
Akın’ın iç dünyasını ve samimi
anlatımını gözler önüne seriyor.
(Haber Merkezi)

Bornova Belediyesi, İzmir Şekerciler ve
Pastacılar Odası ile İzmir Soroptimist
Kulübü iş birliğiyle düzenlenen
İstihdam Garantili Pastacılık ve
Ekmekçilik Kursu kapsamında Evka-3
Mutfak Atölyesi’nde pasta yarışması
gerçekleştirdi. 38 kursiyerin 8 takıma
ayrılarak katıldığı yarışmada
“Okyanus” ve “Pasta Perileri” ekipleri
birinciliği paylaşırken, “Hamurdan
Uzaya” ikinci, “Denizkızı” ekibi ise
üçüncü oldu. (Haber Merkezi)
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